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BROI.0002.4.2011 

Protokół nr VI/11 
z  obrad VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

1. Otwarcie obrad VI Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Stanisław Budzyński Przewodniczący Rady  Powiatu we Włocławku dnia 30 czerwca 
2011 roku o godzinie 1125 otworzył obrady  VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał 
radych, Pana Radosława Jędrzejczaka Zastępcę Komendanta Miejskiego Policji we 
Włocławku, Panią Annę Dębicką Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, Panią Agnieszkę Łobodę Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie we Włocławku, Pana Tadeusza Wiśniewskiego Dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, powitał Pana Kazimierza Kacę - 
Starostę Włocławskiego, Pana Zbigniewa Lewandowskiego – Wicestarostę, Panią Barbarę 
Kubiak - Skarbnika Powiatu, naczelników Starostwa Powiatowego, a także przedstawicieli 
środków masowego przekazu, a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2. Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady  na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w obradach 
Rady Powiatu bierze udział 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu 
wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Jednocześnie poinformował, iż zgodnie z § 23 
ust. 2 pkt 2 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę 
porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych albo zarząd powiatu.  
Przewodniczący przypomniał, iż po uchwaleniu porządku obrad, rada nie może w trakcie 
obrad dokonywać zmian lub uzupełnień przyjętego porządku obrad.   
Przewodniczący Rady  zapytał, czy do porządku obrad są propozycje zmian?  
Przewodniczący poinformował, iż Zarząd Powiatu wystąpił o zmianę porządku obrad VI sesji 
Rady Powiatu we Włocławku polegającą na zdjęciu z porządku obrad punktu 20 -  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Zasad udzielania dotacji celowej na 
finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska 
i gospodarki wodnej ze środków budżetu Powiatu Włocławskiego oraz trybu postępowania 
w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania”.  
Zatem, dotychczasowy punkt 21 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady 
Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku, będzie punktem 20 a porządek obrad będzie się składał z 31 punktów.  
Radny Piotr Grudziński poprosił o przedstawienie argumentacji, dlaczego Zarząd Powiatu 
złożył wniosek o wycofanie punktu z porządku obrad VI sesji Rady Powiatu we Włocławku. 
Projekt uchwały przeszedł przez konsultacje społeczne, zarząd powiatu i komisję rady.   
Trzeba będzie ponownie rozpocząć cała procedurę po zdjęciu punktu z porządku obrad.  
Przewodniczący Rady  poprosił starostę o przedstawienie uzasadnienia wniosku. 
Pan Kazimierz Kaca Starosta Włocławski powiedział, że Komisja Środowiska 
wnioskowała w dniu 22.06.2011 roku o pewne zmiany w projekcie uchwały. Zarząd 
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postanowił jeszcze raz przeanalizować projekt uchwały i ustosunkować się do wniosku 
komisji. Na następnej sesji zostanie przedstawiony projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, kto jest za wycofaniem punktu 20 z porządku obrad 
VI sesji - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Zasad udzielania dotacji 
celowej na finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej ze środków budżetu Powiatu Włocławskiego oraz trybu 
postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania”  i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada 
Powiatu wycofała z porządku obrad punkt 20 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia „Zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej ze środków budżetu Powiatu 
Włocławskiego oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczania”.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych,  kto jest za przyjęciem porządku obrad VI sesji 
składającego się z 31 punktów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu we Włocławku przyjęła porządek obrad VI sesji.  
Wniosek Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
Porządek obrad VI sesji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

4. Powołanie dwóch sekretarzy obrad VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
 
Przewodniczący Rady zgodnie z § 42 ust. 2 Statutu Powiatu Włocławskiego zaproponował 
powołać na sekretarzy obrad VI Sesji: Pana Marka Jaskulskiego i zapytał – czy wyraża Pan 
zgodę?  
Pan Marek Jaskulski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zaproponował Panią Ewę Kończyńską na sekretarza VI sesji i zapytał 
- czy wyraża Pani zgodę?  
Pani Ewa Kończyńska wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Marek Jaskulski  był Sekretarzem 
obrad VI Sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Ewa Kończyńska była Sekretarzem 
obrad VI Sesji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzami 
obrad VI Sesji zostali: Pan Marek Jaskulski i Pani Ewa Kończyńska. Jednocześnie 
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poinformował, iż z urzędu dzisiejsze obrady Rady protokołują: Pani Katarzyna Dąbrowska – 
Czerwińska oraz Pani Marta Szarecka.  
    

5. Przyjęcie protokołu nr V/11 z dnia 29 kwietnia 2011 roku 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z paragrafem 32 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad V Sesji, który był do wglądu w Biurze 
Rady i Ochrony Informacji. Stosownie do przepisów § 33 ust. 1 Statutu – Radni mogą 
zgłaszać poprawki i uzupełnienia do protokołu nie później niż do dnia rozpoczęcia następnej 
sesji Rady. O przyjęciu lub odrzuceniu poprawki rozstrzyga Przewodniczący Rady po 
wysłuchaniu protokolanta i przesłuchaniu zapisu dźwiękowego przebiegu obrad. Informuję 
również, iż Rada Powiatu przyjmuje protokół z poprzedniej sesji tylko w przypadku 
wniesienia sprzeciwu do Rady.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono uwag ani poprawek, nie wniesiono sprzeciwu, a zatem 
Przewodniczący Rady  stwierdził, iż protokół nr V/11 z dnia 29 kwietnia 2011 roku został 
przyjęty.  
 
6. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności 

w okresie od dnia 30 kwietnia 2011 roku do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu. Radni 
otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Powiatu z jego 
działalności za okres od dnia 30 kwietnia 2011 roku do dnia sesji, zawierające informację 
z posiedzenia z dnia 11, 20 23 i 31 maja 2011 roku. 
Radni otrzymali  w dniu dzisiejszym informację Starosty z posiedzenia zarządu z dnia 13, 22 
i 30 czerwca 2011 roku.   
Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania?  
Radny Jacek Jabłoński zadał pytanie w sprawie drugiego posiedzenia zarządu powiatu, 
które odbyło się w dniu 20.05.2011 r. Jest zapis mówiący o tym, że Zarząd Powiatu 
jednogłośnie wskazał potrzebę zwiększenia środków finansowych o kwotę 25 tys. zł 
z przeznaczeniem na promocję Powiatu. Radny zapytał, czy są już wskazane obszary bądź 
terminy wykorzystania środków.   
Przewodniczący Rady  poprosił starostę bądź wyznaczoną osobę o udzielenie odpowiedzi.  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że jest to tylko wzmianka z posiedzenia Zarządu Powiatu. 
Do tej pory nie było żadnych zwiększeń na promocję Powiatu. Pozostaje ta kwota, którą rada 
uchwaliła w uchwale budżetowej na rok 2011.  
Radny Jacek Jabłoński zapytał, czy jest to zatem propozycja członka zarządu, która nie 
została zaakceptowana? Skoro nie było żadnych zmian, a był wniosek o zwiększenie o 25 tys. 
zł?  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że w przeciągu całego roku w toku realizowania zadań 
z zakresu promocji, zarząd widzi potrzebę  zwiększenia środków. W przyszłości trzeba będzie 
dokonać zwiększenia środków finansowych. 
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że zgadza się z tym, by większe środki zostały 
przekazane na promocję Powiatu. Czy ktoś wskazywał, gdzie te zwiększone środki zostaną 
wykorzystane? 
Pan Zbigniew Lewandowski Wicestarosta powiedział, że był jako przedstawiciel Powiatu 
na spotkaniu w miejscowości Minikowo w sprawie promocji Powiatu Włocławskiego. Była 
sugestia zakupu namiotu oraz należy zabezpieczyć własne środki na dojazdy.  
Radny Piotr Grudziński zadał pytanie w sprawie posiedzenia zarządu z dnia 11.05.2011 r. 
Nie ma tego zapisanego w sprawozdaniu, ale radny czytał protokół z tego posiedzenia. 
W trakcie dyskusji w punkcie 6 dotyczącym wniosku dyrektora ZS w Lubrańcu – jeden 
z członków zarządu zadał pytanie, czy samorząd lubraniecki partycypuje w kosztach 
utrzymania Orlika, gdyż korzystają z niego nie tylko uczniowie, ale i mieszkańcy Lubrańca.  
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Starosta stwierdził, że postara się odpowiedzieć na następnym posiedzeniu zarządu. Radny 
nie znalazł w następnych protokołach odpowiedzi na to pytanie. Radny zapytał starosty, czy 
zna już odpowiedź na to pytanie. 
Skarbnik Powiatu odpowiedziała na pytanie w sprawie finansowania Orlika i powiedziała, 
że budżecie ZS w Lubrańcu zostały zabezpieczone środki finansowe dla pracownika, 
animatora sportu. Zostały zabezpieczone środki, jeżeli chodzi o energię elektryczną, środki 
z budżetu Powiatu na uzupełnienie uposażenia. Są też zabezpieczone środki na 
funkcjonowanie Orlika z budżetu Powiatu. Na dzień dzisiejszy nie ma zawartego 
porozumienia, które wskazywałoby o dofinansowywaniu działalności w tym zakresie ZS 
w Lubrańcu przez Urząd Miasta w Lubrańcu.    
Radny Piotr Grudziński zapytał, czy nie ma zawartego porozumienia? 
Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że nie ma zawartego porozumienia. 
Radny Piotr Grudziński zapytał, co zarząd powiatu zamierza w tej sprawie zrobić? Kolejne 
posiedzenie zarządu odbyło w dniu 20.05.2011 r. W tym dniu była poruszana sprawa 
dofinansowania zakupu specjalistycznego wozu strażackiego dla Komendy Miejskiej PSP.  
Członkowie zarządu w trakcie dyskusji złożyli wniosek, by powiadomić komendanta 
o podjętych, zabezpieczonych ewentualnie środkach, co zamierza zrobić Powiat Włocławski. 
Czy Komendant Miejski PSP uzyskał odpowiedź na zadane pytanie? W posiedzeniu zarządu 
z dnia 11 maja br. były poruszane dwie sprawy: podział środków na różnego rodzaju 
dofinansowania straży, zespołów folklorystycznych. Zarząd stwierdził, że istnieje 
konieczność uregulowania tego rodzaju spraw i uregulowania kwestii dofinansowania 
wszelkiego rodzaju organizacji pożytku publicznego. Jeden wniosek zarząd oddalił, a 
w kolejnym punkcie porządku obrad identyczny wniosek, tylko innej organizacji, został 
zaopiniowany pozytywnie. Radny zapytał, czym członkowie zarządu kierowali się tak 
postępując. Czy zarząd zamierza ustalić zasady dofinansowywania tego typu wniosków.       
Wicestarosta  powiedział, że było pismo Komendanta Miejskiego PSP o dofinansowanie 
zakupu sprzętu pożarniczego. Mowa była o zaplanowaniu środków finansowych w budżecie 
roku 2012. Nie ma jeszcze odpowiedzi na wystąpienie Pana Komendanta, gdyż nie ma 
jeszcze planu budżetu na rok 2012.  Komendant złożył wniosek o dofinansowanie sprzętu 
przez Powiat Włocławski w wysokości 100 tys. zł. Sprawa była omawiana na posiedzeniu 
Komisji Administracji, która zaopiniowała wniosek pozytywnie. Jest to wysoka kwota, na 
którą nie jest stać budżetu Powiatu. Komendant w rozmowie wyraził zgodę o dofinansowanie  
w wysokości 60 tys. zł. Zarząd Powiatu, za zgodą Rady Powiatu może to uczynić, ale w roku 
2012. Zarówno komisja Rady, jak i zarząd powinny udzielić Komendantowi odpowiedzi we 
właściwym terminie. W kwestii finansowania OSP – wicestarosta powiedział, że zgodnie 
z art. 32 ochrony przeciwpożarowej jest możliwość sfinansowania określonych przepisami 
sytuacji. Straże mogą składać wnioski, które przedstawi się na posiedzenie właściwej komisji 
celem zwiększenia budżetu. Ze wstępnych deklaracji zarządu wynika, że to zwiększenie 
będzie dotyczyło kwoty 40 tys. zł.  
Radny Piotr Grudziński stwierdził, że zarząd nie odpowiedział jeszcze Komendantowi 
Miejskiemu PSP, a komendant liczy że taką odpowiedź uzyska. Komendant Miejski musi 
przekazać taką odpowiedź do Komendy Głównej.   
Wicestarosta powiedział, że Komendant Miejski PSP potrzebuje łącznego dofinansowania 
w wysokości 40 tys. zł., przy czym Miasto Włocławek deklaruje kwotę 30 tys. zł. Ze strony 
Powiatu powinna też być konkretna deklaracja.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że w dniu 11 maja br. odbyło się posiedzenie zarządu, 
na którym było postanowienie, że należy udzielić komendantowi odpowiedzi i do dnia 
dzisiejszego tej odpowiedzi nie ma. Radny powiedział, że na posiedzeniu w dniu 11 maja br. 
w punkcie 15 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem OSP w Chełmicy Małej dotyczącym 
przeznaczenia środków finansowych na zakup aparatów butlowych z powietrzem 
i jednogłośnie zdecydował, że w chwili obecnej, w szczególności, ze względu na brak 
zaplanowanych w budżecie środków finansowych, nie może zrealizować wniosku OSP. 
Zarząd widzi jednak możliwość wsparcia finansowego jednostek Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu Powiatu Włocławskiego po wygospodarowaniu środków oraz po ustaleniu 
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zasad, według których ten podział nastąpi. W punkcie 17 porządku obrad Zarząd Powiatu 
jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek dotyczący ufundowania upominku w postaci 
skrzypiec za kwotę 1.000 zł dla Zespołu Folklorystycznego „Smólnik”, który reprezentuje 
Powiat Włocławski podczas imprez ponadgminnych. Jednocześnie Zarząd wskazał, że na 
upominku winno się znajdować logo Powiatu Włocławskiego. W jednym punkcie porządku 
obrad zarząd nie rozpatruje wniosku i twierdzi, że trzeba ustalić zasady, a w innym rozpatruje 
pozytywnie wniosek. Czy zarząd zamierza coś w tym kierunku zrobić i dlaczego tak postąpił 
z trzema wnioskami?  
Wicestarosta powiedział, że wnioski OSP, które nie należą do Krajowego Systemu 
Ratowniczo – Gaśniczego zostały negatywnie rozpatrzone. Uzgodnienie zasad finansowania 
OSP leży w gestii gmin. Wnioski zostały odłożone w czasie, w celu określenia zasad 
finansowania tych organizacji. Zarząd czeka na złożenie wniosków przez zainteresowane 
jednostki i globalne podejście do sprawy. Był wniosek o dofinansowanie zakupu skrzypiec. 
Zarząd rozpatrzył go pozytywnie z uwagi na fakt, iż Zespół Folklorystyczny reprezentował 
powiat podczas imprez ponadgminnych.  
Radny Piotr Grudziński zapytał, czy w związku z tym, że na dużej części posiedzeniach 
zarządu, członkowie zarządu zapoznają się z różnego rodzaju wnioskami organizacji 
społecznych, organizacji pożytku publicznego o dofinansowanie różnego rodzaju działań, to 
czy zarząd nie zamierza ustalić jasnych kryteriów? Jeżeli ktoś wie i wystąpi do zarządu, to 
otrzyma dofinansowanie, inni nie wiedzą o takiej możliwości, więc nie występują 
z wnioskami. Czy zarząd nie zamierza ustalić jasnych, czytelnych zasad dofinansowywania? 
Wicestarosta powiedział, że członek Zarządu, Pan Roman Gołębiewski zgłosił na 
posiedzeniu zarządu wniosek, by ustalić jasne i czytelne zasady dofinansowywania, żeby nie 
było tak, że kto złoży pierwszy wniosek, ten otrzyma dofinansowanie.  
Starosta Włocławski  powiedział, że postulat, o którym mówił radny Grudziński jest słuszny. 
Będą przyjęte zasady dofinansowania w ciągu 1-2 miesięcy. Każdy musi wiedzieć, jakie ma 
możliwości i czy może wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie. Na pytanie dotyczące 
zawarcia porozumienia w sprawie finansowania korzystania z Orlika w Lubrańcu, starosta 
odpowiedział, że nie ma na dzień dzisiejszy zawartego porozumienia. Starosta rozmawiał 
wstępnie z Burmistrzem Lubrańca na temat finansowania boiska, z którego korzysta nie tylko 
młodzież powiatowej szkoły. Orlik jest otwarty po godzinach funkcjonowania ZS 
w Lubrańcu. Starosta zobowiązał się do tego, by prowadzić w tym temacie rozmowy.  
Radny Jerzy Donajczyk zadał pytanie w sprawie szóstego posiedzenia zarządu powiatu. Na 
tym posiedzeniu Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
protokołu z posiedzenia Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty 
w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonym w trybie przetargu 
nieograniczonego na wybór banku wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu 
Włocławskiego przez okres 3 lat od daty obowiązywania umowy. Zgłosiła się tylko jedna 
placówka, która spełniła wymogi. Nie ma przedstawionego, co to był za bank i czy spełnił 
oczekiwania, czy na tych samych warunkach, czy nastąpiły jakieś zmiany? 
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż w bieżącym roku, z dniem 30 czerwca, wygasa umowa 
na obsługę bankową Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych. 
Ogłoszony został przetarg na takich samych zasadach jak poprzednio. Do przetargu zgłosił się 
tylko jeden bank. Specyfikacja jest korzystna dla Starostwa Powiatowego a mniej korzystna 
dla banku. Głównie chodzi o prowadzenie w Starostwie punktu bankowego, gdzie 
mieszkańcy Powiatu mogą dokonywać wpłat bez żadnych opłat, jeśli chodzi o dochody 
Powiatu. Ze względu na punkt bankowy, nie każdy bank mógł sobie pozwolić na złożenie 
oferty.  Są bardzo korzystne warunki: powiat nie płaci za przelewy, za otwarcie rachunku. 
Korzystne zasady, które obowiązywały do końca czerwca 2011 roku zostały zawarte również 
w specyfikacji na następne 3 lata. Ofertę złożył tylko Bank Kujawsko – Dobrzyński, który 
obsługiwał do 30 czerwca 2011r. Oferta była zgodna z przepisami i nie miała żadnych 
uchybień. Od 1 lipca 2011 r. na okres 3 lat będzie zawarta umowa z Bankiem Kujawsko – 
Dobrzyńskim na obsługę budżetu Powiatu.  
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Radny Jacek Jabłoński zadał pytanie w sprawie IV posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 
31 maja 2011 roku. Zarząd Powiatu jednogłośnie, pozytywnie rozpatrzył wniosek Pana 
Jerzego Donajczyka – Radnego Rady Powiatu we Włocławku w sprawie sfinansowania 
udziału reprezentacji w XII Mistrzostwach Polski Radnych i Pracowników Samorządowych, 
które odbędą się w dniach 18-19 czerwca 2011 roku w Wiechlicach k/ Żagania w wysokości 
1680 zł. Radny zapytał w jakich konkurencjach były te mistrzostwa. Radni dowiedzieli się 
o tym po odbyciu tych mistrzostw. Jakim wynikiem zakończyły się te mistrzostwa dla 
reprezentacji Powiatu? 
Radny Jerzy Donajczyk  powiedział, że nie jest członkiem zarządu, ale osobą najbardziej 
kompetentną, by udzielić w tym temacie odpowiedzi. W Gazecie Kujawskiej nr 3 było 
wszystko opisane. Powiat po raz trzeci brał udział w mistrzostwach. Były to mistrzostwa 
w tenisie stołowym. Zawsze jest reprezentacja, która może się pochwalić dobrymi wynikami. 
Osiem osób reprezentowało Powiat Włocławski. Jest jedna mistrzyni w kategorii kobiet, dwa 
III miejsca, II miejsca czwarte i dwa szóste miejsca, jedno jedenaste, które przypadło Panu 
Jerzemu Donajczykowi. W ubiegłym roku radny zajął czwarte miejsce. Powiat zaprezentował 
się w sposób bardzo korzystny. 
Radny Jacek Jabłoński pogratulował sukcesu.  
Starosta Włocławski powiedział, że pytanie było skierowane do zarządu, jednak mając 
takiego eksperta, nie zabrał głosu.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że skoro były mistrzostwa radnych i pracowników 
samorządowych, to  pytanie – dlaczego był tylko jeden radny? Nikt nie informował o tym, że 
będą takie mistrzostwa. Radny uważa, że wśród radnych może któryś z radnych chciałby 
wziąć udział w mistrzostwach. Radny poprosił, by informować radnych o takiej inicjatywie.  
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że gdyby radny Grudziński przeczytał protokół 
z ostatniego posiedzenia Rady, to radny mówił o tym, żeby sfinansować wyjazd tenisistów. 
Radny powiedział, że będą zorganizowane mistrzostwa Powiatu w tenisie stołowym i radny 
chciałby, aby pan Grudziński wziął w nich udział bądź przedstawiciel z Kowala.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają jeszcze jakiej uwagi?  Uwag nie było, 
dlatego wniósł o uzupełnienie w § 2 - w miejscu brzmienia przepisu o wejściu w życie 
uchwały, daty – 30 czerwca 2011 roku. 
Przewodniczący zapytał, kto z Pań i Panów Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
30 kwietnia 2011 roku do dnia sesji i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 kwietnia 2011 roku 
do dnia sesji została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 
Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 kwietnia 2011 roku do dnia 
sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 30 
kwietnia 2011 roku do dnia sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Miejskiego 

Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
Powiatu Włocławskiego w 2010 roku.  

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy o Policji – 
Komendant Miejski Policji we Włocławku złożył roczne sprawozdanie ze swojej działalności 
a także informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Annę Kozłowską Przewodniczącą Komisji 
o przedstawienie prac nad projektem uchwały 
Pani Anna Kozłowska Przewodnicząca Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego  poinformowała, iż w dniu 1 czerwca odbyło się posiedzenie 
Komisji, podczas którego Komisja dokonała analizy informacji Komendanta Miejskiego 
Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 
Włocławskiego w 2010 roku. Powyższa informacja została przedstawiona przez p.o. 
Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku – Roberta Przybysza. Dyskusja dotyczyła 
m.in.: wzrostu wskaźnika przestępczości w Gminie Brześć Kujawski oraz reorganizacji 
posterunków policji. Po dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia w/w informacji.  
Przewodniczący Rady poinformował, że na dzisiejszych obradach bierze udział Pan 
Radosław radni będą mieli Państwo pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że  dokonał analizy informacji Komendanta Miejskiego 
Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 
Włocławskiego w 2010 roku. Radny zwrócił szczególną uwagę na przestępczość wśród 
młodzieży i nieletnich i zauważył w informacji, iż więcej jest czynów niż ukaranych 
sprawców. Radny zapytał, jaki odsetek tych przestępców popełniło przestępstwo, czy 
wykroczenie w warunkach recydywy? Rozpoczęły się wakacje, młodzież oddala się od domu. 
Radny zapytał, czy są prowadzone statystyki na temat tego, ile w 2010 roku osób uciekło 
z domu? Jaki był odnotowany najdłuższy czas pobytu takiej osoby poza domem? Radny 
powiedział, że szkoły z terenu Gminy Kowal wygrywają co roku w konkursie bezpieczeństwo 
w ruchu drogowym na szczeblu powiatowym, jak i wojewódzkim. Na szczeblu krajowym 
zmieścili się w ścisłej czołówce.  Radny zapytał, czy policja miała jakiś udział w tym 
sukcesie? Radny zapytał, jakie było zainteresowanie szkół “Programem Stop 
Przestępczości”? Ostatnio miała miejsce walka z dopalaczami, w którą zaangażował się 
również Prezes Rady Ministrów oraz parlament. Radny zapytał, czy ten problem jest już 
definitywnie zakończony? Czy zostały wynalezione nowe środki, aby ominąć zakazy 
wprowadzone w ostatnim czasie? 
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że jeśli zostaje popełnione przestępstwo to na początku nie wiadomo, czy jest to 
osoba nieletnia, czy też pełnoletnia. Dopiero w trakcie pracy policyjnej okazuje się, że ten 
czyn stanowi czyn karalny popełniony przez osobę nieletnią. Jest to obraz pracy policji. 
W roku 2010 wynik dotyczący pracy z nieletnimi nie był wynikiem, którym należy się 
szczycić. Na początku roku 2010 uległ  likwidacji zespół ds. zwalczania przestępczości 
nieletnich, który w  roku 2011 jest reaktywowany na nowo. W roku 2011 z pewnością wyniki 
pracy z nieletnimi będą o wiele lepsze. W roku 2011 z rozbojów, które popełniono na terenie 
Miasta Włocławka – 80%  było popełnionych przez osoby nieletnie (w sytuacji gdzie zostali 
ustaleni sprawcy). Zgadza się, że jeden nieletni dopuszcza się więcej niż jednego czynu 
karalnego. Osoba nieletnia, która raz dopuściła się czynu karalnego to nieraz ponownie 
dopuszcza się takiego czynu. Jeśli chodzi o ucieczki z domów osób nieletnich, to policja nie 
zauważa różnicy między w ciągu całego roku, aby szczególnie nasilało się to w wakacje. 
Okres wakacyjny nie sprzyja jakiejś eskalacji  problemu ucieczek z domów. Ucieczek z domu 
jest tak samo dużo zarówno wiosną, latem, jesienią i zimą. Ucieczki są zarówno z domów 
dziecka, jak i młodzieżowych ośrodków wychowawczych. Każda ucieczka traktowana jest 
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w sposób szczególny i policja dokłada wszelkich starań ku temu, żeby tą osobę nieletnią 
znaleźć i przekazać do domu rodzinnego. Jeśli chodzi o profilaktykę i edukację na temat 
bezpieczeństwa to jest to priorytetem. To, jak młodzi ludzie zostaną przygotowani i zostanie 
im przekazana wiedza, z pewnością przeniesie się na dalsze bezpieczeństwo w ruchu 
drogowym. Pomoc przez policję udzielana jest wszystkim szkołom, a jeśli Kowal 
potrzebowałby większej pomocy, to należy się zgłosić do Komendanta Miejskiego Policji we 
Włocławku i takie wsparcie zostanie udzielone. Zainteresowanie szkół “Programem Stop 
Przestępczości” jest duże. Zastępca Komendanta Miejskiej Policji zaznaczył, że zmieniła się 
koncepcja szkół. Kiedyś szkoły uciekały od problemów, które występowały na terenie szkoły 
dotyczących narkotyków, alkoholu, przemocy, gdzie starano się zatuszować pewne rzeczy, że 
ten problem nie dotyczy tej szkoły. Teraz sytuacja jest odwrotna, szkoły są bardzo 
zainteresowane , żeby te przypadki ujawniać i żeby ta szkoła stała się bezpieczna. Jest walka 
o ucznia, aby dany uczeń przeszedł do tej szkoły, chciał się w niej edukować i żeby rodzice 
chcieli posłać dziecko właśnie do tej szkoły.  Policja chciałby móc przeprowadzić tyle 
pogadanek, jaki jest na nie popyt, ale to nie zawsze jest to możliwe. Zespół ds. Kryminalnych 
Komendy Miejskiej Policji we Włocławku liczy 2 osoby i wspierani są niejednokrotnie 
policjantami ruchu drogowego odpowiedzialnymi za profilaktykę a także dzielnicowymi. Jeśli 
chodzi o walkę z dopalaczami to na terenie miasta Włocławka taki sklepów było 5, natomiast 
na ternie powiatu włocławskiego nie było żadnego. Akcja walki z dopalaczami zakończyła się 
sukcesem. Na terenie Miasta Włocławka żaden sklep z dopalaczami nie funkcjonuje. Być 
może jest to tylko kwestia czasu, kiedy pojawi się nowy problem zastępujący dopalacze. Na 
razie takie przypadki nie są odnotowywane.  
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że obywateli interesuje wskaźnik wykrywalności 
przestępstw i wykroczeń. Gmina Lubień Kujawski ma najlepszy wskaźnik wykrywalności 
przestępstw. Radny stwierdził, że policja wspomaga sobie wysokość wskaźnika poprzez 
nieprzyjmowanie zgłoszeń bardzo trudno wykrywalnych lub w przypadku, kiedy szkoda jest 
niewielka a trudno wykryć sprawcę. Radny ma znajomych w tej gminie i wie, że często 
policja odmawia przyjęcia zgłoszeń jeśli wiadomo, iż trudno znaleźć sprawcę. Skutecznie 
demolowany jest jeden element ogrodzenia i policja proponuje czekać, aby więcej zostało 
uszkodzone to odpowiedzą za szkodę o większej stracie. 
 Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że jeśli radny ma informacje, że policja nie przyjęła jakiegoś zgłoszenia, to należy 
o tym fakcie zgłosić, ponieważ jest to przestępstwo. Jeśli obywatel wie o jakimś 
przestępstwie, to jego obowiązkiem jest przekazanie takiej informacji do organów ścigania a 
jeśli tego nie robi, to również jest to przestępstwo.  
Radna Ewa Kończyńska powiedziała, że jest radną z Gminy Brześć Kujawski a 
w informacji za 2010 rok Gmina Brześć Kujawski jest wykazana jako gmina,  w której 
przestępczość jest bardzo duża. Radna zapytała, czy rozpoczęte zostały jakieś mechanizmy 
przez pana Komendanta Miejskiej Policji, aby uporać się  z tym problemem? Radna zapytała, 
czy będzie wzmocniona opiekę policji na terenie gminy, czy też w jakiś inny sposób można 
rozwiązać problem gminy Brześć Kujawski? 
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że dynamika przestępstw w gminie Brześć Kujawski nie była dynamiką 
zatrważającą. Zatrważająca była w roku 2010 roku, jeśli chodzi o kradzieże i włamania. 
Podjęto działania polegające na zmianie organizacji służby na terenie Brześcia Kujawskiego 
i inne działania mające na celu ograniczenie przestępczości na tym terenie. Komendant 
wyraził nadzieję, że w roku 2011 będzie duży spadek przestępczości. Reorganizacja 
posterunków dotyczyła m.in.: Gminy Lubanie i Gminy Fabianki. Pozostałe posterunki,  te 
które były w słabszej obsadzie etatowej zostały zasilone. Np. Posterunek w Izbicy Kujawskiej 
otrzymał 2 etaty dodatkowe, aby służba patrolowa mogła być pełniona całodobowo na terenie 
całej gminy, aby zapobiegać przestępczości i ją ograniczać. Po reorganizacji zauważono 
spadek dynamiki przestępczości, jeśli chodzi o gminy powiatu włocławskiego. 
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Radna Ewa Kończyńska zapytała na czym polega przeorganizowanie w posterunku 
w Brześciu Kujawskim? Na czym polegają mechanizmy, które mają poprawić sytuacją 
bezpieczeństwa mieszkańców w Brześciu Kujawskim? 
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że reorganizacja posterunku w Lubaniu pośrednio wpłynęła na organizację 
Brześcia Kujawskiego. Posterunek w Lubaniu obsługiwał gminę Lubanie oraz część Miasta 
Włocławka. W tej chwili posterunek w Brześciu Kujawskim przejął tylko i wyłącznie gminę 
Lubanie i załoga posterunku została zasilona  etatowo. Posterunek w Brześciu Kujawskim 
liczy 16 policjantów. Jest to największy posterunek na terenie powiatu włocławskiego. Na 
ternie gminy Brześć Kujawski jest dostęp do policji przez 24 godziny na dobę.  
Radna Jadwiga Fijałkowska powiedziała, że jest radną z gminy Chodecz, która jest najdalej 
wysuniętą od Miasta Włocławka. Kiedyś były przymiarki, aby w Chodczu zlikwidować 
posterunek policji. Z  materiału wynika, że radykalnie uległa poprawie wykrywalność na 
terenie Gminy Chodecz. Radna zapytała, co wpłynęło w skali  poprzedniego roku, że z 56,4% 
wykrywalność przestępstw wzrosła do 75,3%. Radna chciałaby usłyszeć od Pana 
Komendanta zapewnienie, że nie będzie przymiarek do likwidacji posterunków 
w poszczególnych gminach. Chodecz jest miejscowością letniskową, rekreacyjną w okresie 
letnim i rotacja mieszkańców jest tam bardzo wysoka.  
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że na te wyniki nie miała wpływu reorganizacja posterunków przeprowadzonych 
w tym roku. Ta reorganizacja również dotknęła posterunku w Chodczu, ponieważ został on 
wzmocniony etatowo. Jeżeli chodzi o wykrywalność kradzieży z włamaniem, to jest ona 
niezadowalająca i dlatego uległ on zasileniu. Układając plan reorganizacji posterunków 
policji, które miało miejsce w marcu lub kwietniu, Komenda Miejska Policji kierowała się 
wynikami i dynamiką, jaka występuje na posterunkach policji. Likwidacja posterunku 
w Lubaniu, odbyła się ze względu na to, że był posterunkiem niewydolnym. Zastępca 
komendanta policji pracuje w policji od 30 lat i nie pamięta żeby którykolwiek z posterunków 
miał wykrywalność 0% tak jak posterunek w Lubaniu.  
Radny Jacek Jabłoński zapytał, czy  policjanci oraz sprzęt z posterunku z Lubania zostali 
przeniesieni do posterunku w Brześciu Kujawskim? Radnemu chodzi o samochody, ponieważ 
odległość od Brześcia Kujawskiego do Lubania jest spora.   
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że odległość między Lubaniem a Brześciem Kujawskim jest dość duża.  
Komenda Miejska Policji we Włocławku nie kierowała się względami oszczędnościowymi, 
ponieważ koszty dojazdów z pewnością wzrosną. Na terenie Lubania znajduje się punkt 
przyjęć interesantów w Urzędzie Miasta i Gminy Lubanie. Posterunek Gminy Lubanie miał 
miejsce w Zakładach Azotowych we Włocławku, ta odległość od zakładów do Lubania była 
również spora. Nie wszyscy policjanci z posterunku z Lubania przeszli do posterunku 
w Brześciu Kujawskim, ponieważ posterunek w Lubaniu obejmował również część miasta 
Włocławka. Dzielnicowi i policjancie dochodzeniowi, którzy znali specyfikę Lubania, zostali 
przeniesieni do posterunku w Brześciu Kujawskim. Komenda Miejska Policji stworzyła 
możliwości wszystkim policjantom przejścia do posterunku w Brześciu Kujawskim, ale nie 
wszyscy chcieli zostać przeniesieni, ponieważ są mieszkańcami Włocławka i nie chcieli 
dojeżdżać do Brześcia Kujawskiego. Posterunek w Brześciu Kujawskim została osobowo 
zasilony.  
Radna Ewa Kończyńska zapytała, czy jeśli w godzinach nocnych w Lubaniu ma miejsce 
jakieś zdarzenie, to policjanci z Brześcia Kujawskiego wyjeżdżają do Lubania i posterunek 
w Brześciu Kujawskim jest pusty? 
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że są różne sytuacje losowe, policjanci mają równe obowiązki, teraz doszły 
jeszcze zabezpieczenia kibiców. Komenda Miejska Policji stara się, aby w Brześciu 
Kujawskim w godzinach nocnych służbę pełniło 4 policjantów, jednen patrol na terenie 
Gminy Lubanie a dwa patrole na terenie Gminy Brześć Kujawski.  
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Radna Jadwiga Molenda powiedziała, że jest radną z gminy Brześć Kujawski. Posterunek 
znajduje się na Starym Brześciu, były głosy, aby przenieść posterunek do centrum miasta 
Brześcia Kujawskiego. Podobno policja odrzuciła tą propozycję. Radna zapytała, czy 
posterunek zostanie przeniesiony, czy pozostanie w Starym Brześciu? 
Pan Radosław Jędrzejczak – Zastępca Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku 
powiedział, że lokal, który został udostępniony policji w centrum miasta nie był wstanie 
spełnić wymogów, jakie powinien spełniać posterunek policji. Posterunek pozostaje 
w obecnym budynku.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają jeszcze jakieś  uwagi? 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poprosił  o uzupełnienie paragrafu  2  projektu 
uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2011 roku.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto  jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za -19 
Przeciw -0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia informacji 
Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie Powiatu Włocławskiego w 2010 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 
Miejskiego Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
Powiatu Włocławskiego w 2010 roku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia 
informacji Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie Powiatu Włocławskiego w 2010 roku stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu 
Przewodniczący Rady przekazał panu Wiceprzewodniczącemu Rady Panu Bogdanowi 
Domżalskiemu.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku.  
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował radnych, iż  Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie we Włocławku zgodnie z art. 112 ust. 12 ustawy o pomocy społecznej 
przedłożyła na dzisiejsze obrady Rady sprawozdanie z działalności jednostki za 2010 rok.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską Przewodniczącą Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała, że w dniu 8 czerwca 2011 roku w siedzibie PCPR we Włocławku odbyło się 
posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, podczas którego Komisja dokonała 
analizy sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku. 
Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Dyrektor PCPR Agnieszka Łoboda. Dyskusja 
dotyczyła m.in.: zatrudnienia w PCPR we Włocławku, przeorganizowania domów pomocy 
społecznej, ceny miesięcznego pobytu mieszkańca w Domu pomocy społecznej, kosztów 
utrzymania dziecka w rodzinie zastępczej, finansowania domów dziecka na terenie powiatu 
włocławskiego. Po dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w  sprawie w/w sprawozdania.   
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż na  dzisiejsze obrady zaproszona została Pani 
Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, która 
jeżeli będziecie mieli Państwo pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
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Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały, daty – 30 czerwca 2011 roku. 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-19 
przeciw-0 
wstrzymało sie-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku za 2010 rok została 
podjęta.  

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku za 2010 rok stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku za 2010 
rok stanowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011 roku.  

Wiceprzewodniczący Rady poinformował radnych, iż w związku ze zwiększeniem środków 
na realizację zadań określonych w ustawie o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kwoty 540.590 zł, zachodzi konieczność ponownego 
podziału przez Radę Powiatu środków na 2011 rok. Przyznane dodatkowe środki w kwocie 
164.973 zł proponuje się przeznaczyć na realizację: 

- zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 
przyznane osobom niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów – 80.000 zł 

- likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych w związku z 
indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych – 89.973 zł.  Propozycję podziału 
środków zawiera załącznik do uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską Przewodniczącą Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała, że w dniu 21 czerwca 2011 roku odbyło się posiedzenie komisji, podczas 
którego dokonano analizy projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011 roku. 
Powyższy projekt uchwały przedstawiła pani Dyrektor PCPR we Włocławku Pani Agnieszka 
Łoboda. Następnie Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż na  dzisiejsze obrady zaproszona została Pani 
Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, która 
jeżeli będziecie mieli Państwo pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? 
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Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem procedury 
głosowania, proszę  o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały, daty – 30 czerwca 2011 roku. 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-19 
przeciw-0 
wstrzymało sie-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie określenia zadań, na 
które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2011 roku  została podjęta.  

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011 
roku  stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku  w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2011 roku  stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

9. Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2010 
przez Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, na podstawie art. 265 ust. 2 ustawy o finansach 
publicznych przedłożył Zarządowi Powiatu sprawozdanie roczne z wykonania planu 
finansowego jednostki za 2010 rok.  
W dniu 22 czerwca br. Zarząd Powiatu we Włocławku, na wniosek Dyrektora SPZPS we 
Włocławku, zdecydował o wycofaniu projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2010 rok przez 
SPZPS we Włocławku, wnosząc jednocześnie o przyjęcie sprawozdania  przez Radę Powiatu 
wyłącznie do wiadomości.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Pana Jerzego Pawłowskiego Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Jerzy Pawłowski  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że  Komisja 
Rewizyjna w dniu 2 czerwca br. analizowała sprawozdanie roczne z wykonania planu 
finansowego za 2010 rok przez SPZPS we Włocławku. Sprawozdanie przedstawiła Pani Anna 
Dębicka dyrektor jednostki. Dyskusja dotyczyła między innymi: przychodów jednostki, 
tworzenia nowych etatów pracowniczych w jednostce. Po dyskusji, komisja jednogłośnie, 
pięcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską Przewodniczącą Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała, że  w dniu 8 czerwca 2011 roku odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego 
była analizowane sprawozdanie rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2010 przez 
Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. W/w 
sprawozdanie przedstawiła Pani Dyrektor SPZPS- Anna Dębicka. następnie komisja 
pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Pana Marka Jaskluskiego Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
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Pan Marek Jaskluski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że w dniu 
7 czerwca br. obradowała komisja, która analizowała sprawozdanie roczne z wykonania planu 
finansowego za rok 2010 przez Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych 
we Włocławku. Komisja bez uwag, sześcioma głosami „za”, przy zero głosach 
„przeciwnych” i zero głosach „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że na dzisiejsze obrady zaprosił Panią Annę Dębicką 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku, która jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? 
Radny Jerzy Donajczyk zapytał, czy na dzień bilansowy nie nastąpiły przesłanki do 
rozdysponowania  rezerwy, czy też nie udało się ją uruchomić w okresie sprawozdawczym? 
Czy rezerwa przechodzi na kolejny rok? Czy można przeznaczyć ją na inne cele? 
Radna Jadwiga Błaszkiewicz powiedziała, że przeglądając sprawozdanie roczne 
z wykonania planu finansowego za rok 2010 przez Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku, analizowała zestawienie należności na dzień 31 grudnia 
2010, gdzie mają miejsce przeterminowane należności. Radna zapytała, czy przeterminowane 
należności zostały uregulowane? Czy w ciągu roku jednostka ma problemy z terminowym 
płaceniem, czy takie problemy nie występują? 
Dyrektor SPZPS we Włocławku odpowiedziała, że rezerwa związana ze świadczeniami 
emerytalnymi, rentowymi i nagrodami jubileuszowymi. Rezerwę  tę tworzy się, jeśli 
obowiązek pracodawcy do tego rodzaju świadczeń wynika z prawa pracy, zbiorowych 
układów pracy lub umów pracy. W celu ustalania rezerwy jest obowiązek korzystania 
z wyliczeń aktuariusza, które uwzględnia wiele założeń i danych statystycznych. Zmieniło się 
w tym zakresie prawo i brak szczegółowych uregulowań pokazujących sposób wyliczenia 
tych rezerw w przepisach ustawy o rachunkowości, rezerwy pracownicze zostały oszacowane 
zgodnie z Międzynarodowymi Standardami Rachunkowości nr 19 i zobowiązania zostały 
rozpoznane na bazie ustalonej jako przyszłe zdyskontowane płatności, wskaźniki ruchów 
kadrowych i demograficznych. Obowiązek naliczania rezerwy istnieje. Jeśli jest sytuacja, iż 
z rezerwy się nie korzysta, to jest ona rozwiązana w roku następnym. Obowiązek naliczenia 
takiej rezerwy jest nałożony przez prawo. Jeśli chodzi o należności, to przedstawiony materiał 
pokazuje stan zobowiązań na dzień 31.12.2010 r. Wszystkie zobowiązania wykazane 
w materiale zostały uregulowane.  Problemy z terminowym płaceniem są rzadkie, jak już 
występują to trwają kilka dni.  
Wobec braku głosów sprzeciwu Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 
przyjęła do wiadomości, sprawozdanie  roczne z wykonania planu finansowego za rok 2010 
przez Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  
 
Sprawozdanie  roczne z wykonania planu finansowego za rok 2010 przez Samodzielny 
Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 
rok 2010. 

 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że  zgodnie z art. 53 ust. 1 ustawy o rachunkowości 
zatwierdzenie bilansu SPZPS należy do kompetencji Rady Powiatu. Do sprawozdania 
dołączona jest uchwała nr 53/II/2011 Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku z dnia 28 marca 2011 roku w sprawie 
wyrażenia opinii dotyczącej sprawozdania finansowego za rok 2010 SPZPS.  
Rewizyjnej o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Jerzy Pawłowski  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że Komisja 
Rewizyjna w dniu 2 czerwca br. analizowała projekt uchwały dotyczący zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego SPZPS we Włocławku za rok 2010. Dyskusja dotyczyła między 
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innymi: zawartych umów na sprzęt diagnostyczny, płatności faktury przez Narodowy 
Fundusz Zdrowia, należności na dzień 31.12.2010 r., wynagrodzeń średnich 
w poszczególnych grupach zawodowych. Po dyskusji, komisja jednogłośnie, pięcioma 
głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską Przewodniczącą Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała, że w dniu 8 czerwca 2011 roku odbyło się posiedzenie Komisji, podczas którego 
Komisja dokonała analizy sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za rok 2010.  W/w sprawozdanie przedstawiła 
Pani Dyrektor SPZPS- Anna Dębicka. następnie komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia w/w sprawozdania.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Pana Marka Jaskluskiego Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad sprawozdaniem. 
Pan Marek Jaskluski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że w dniu 
7 czerwca br. analizowała projekt uchwały dotyczący sprawozdania finansowego SPZPS we 
Włocławku. Komisja bez uwag, sześcioma głosami „za”, przy zero głosach „przeciwnych” 
i zero głosach „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że na dzisiejsze obrady zaprosił Panią Annę Dębicką 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku, która jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? 
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że wyposażenie w środki gospodarcze w stosunku do 
roku poprzedniego spadło prawie o 1 punkt procentowy. Jest to dowód, że nakłady na nowe 
środki trwałe uległy zmniejszeniu w stosunku do poprzedniego roku. Radny zapytał, czy ma 
to wpływ na rozwój zakładu?  
Dyrektor SPZPS we Włocławku odpowiedziała, że w zakładzie nigdy nie ma za dużo 
środków finansowych, dlatego też każdy miesiąc poddawany jest analizie wydatków, 
zakupów i spraw dotyczących finansów. Czy wydatków będzie mniej, czy więcej to będzie 
wynikało z potrzeb zakładu i tego co jest niezbędnie i konieczne. Niekoniecznie jest to 
związane z planowaniem, ponieważ planowanie zakupów w tak dużej placówce jest bardzo 
trudne. Większość zakupów objęta jest przetargami i te zakupy są realizowane w każdym 
miesiącu zgodnie z rozdzielnikiem i potrzebami poszczególnych komórek. Oszczędność 
wskazana jest nie tylko w roku, ale w każdym miesiącu.  
 
Wobec braku dalszych uwag Wiceprzewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały dzisiejszej daty, tj. 30 czerwca 2011 roku. 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za -16 
przeciw -0 
wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za rok 
2010 została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za rok 2010 stanowi załącznik, nr 14 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za rok 2010 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu.  
 
11. Przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.   
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował radnych, iż otrzymali uchwałę nr 32/11 Zarządu 
Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania 
finansowego Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2010 r.  
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Kubiak - Skarbnika Powiatu 
o przedstawienie w imieniu Zarządu Powiatu, sprawozdania. 
Pani Barbara Kubiak – Skarbnik Powiatu powiedziała, że zgodnie z art. 270 ust.1 ustawy 
z dnia 27 września 2009 roku o finansach publicznych Zarząd Powiatu od tego roku, czyli za 
2010 rok zobowiązany jest przedłożyć Radzie Powiatu sprawozdanie finansowe Powiatu 
Włocławskiego sporządzone na dzień 31.12.2010 roku. Na to sprawozdanie składa się bilans 
wykonania budżetu powiatu włocławskiego sporządzony na dzień 31.12.2010 roku. Łącznie 
bilans obejmuje dane wynikające z bilansów jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego 
sporządzone na dzień 31.12.2010 roku, łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane 
wynikające z rachunków zysków i strat jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego 
sporządzony na dzień 31.12.2010 roku. Łącznie zestawienie zmian funduszu obejmującego 
dane wynikające ze stanu funduszu jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego 
sporządzone na dzień 31.12.2010 roku. Zarząd Powiatu miał termin przekazania 
sprawozdania finansowego do dnia 31 maja 2011 roku. Zarząd Powiatu wywiązał się 
z terminu i przekazał organu stanowiącemu.  
 
Sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.  
 
12. Przedstawienie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu 

Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na dzień 
31.12.2010 rok.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż Zarząd Powiatu przedstawił sprawozdanie 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za rok 2010 wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego na dzień 31 grudnia 2010 roku, które radni otrzymali i które było przedmiotem 
obrad wszystkich Komisji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z porządkiem obrad 
dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 
2010 rok odbędzie się w punkcie 17.  
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Kubiak – Skarbnika Powiatu o przedstawienie 
sprawozdania.   
Pani Barbara Kubiak - Skarbnik Powiatu poinformowała, iż zgodnie z art. 267 ustawy 
z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych – Zarząd Powiatu obowiązany był 
przedstawić organowi stanowiącemu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej sprawozdanie 
z wykonania budżetu za 2010 rok w terminie do dnia 31 marca 2011 roku. Zarząd Powiatu 
wywiązując się z nałożonego ustawowo obowiązku - w dniu 30 marca 2010 roku podjął 
uchwałę nr 19/11 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok, której załącznik stanowi Sprawozdanie z wykonania budżetu 
Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia powiatu. 
Uchwałę tę Zarząd Powiatu przekazał w terminie ustawowym Przewodniczącemu Rady 
Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej Zespół we Włocławku. 
Budżet powiatu włocławskiego na 2010r. został uchwalony przez Radę Powiatu uchwałą Nr 
XXIX/318/09 w dniu 29 grudnia 2009 roku. Był to budżet niezrównoważony i zamykał się po 
stronie dochodów kwotą 68.160.540,00 zł, a po stronie wydatków kwotą 73.426.768,00 zł, tak 
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więc w planowanym budżecie na 2010r. wystąpił deficyt budżetowy w wysokości-
5.266.228,00 zł. Źródłem sfinansowania planowanego deficytu budżetowego miał być kredyt 
bankowy długoterminowy. 
W wyniku dokonania zmian w budżecie powiatu przez Radę Powiatu i Zarząd Powiatu - 
ostatecznie na dzień 31 grudnia 2010 roku planowane dochody zamknęły się kwotą 
71.355.875,00 zł, a planowane wydatki kwotą 74.077.055,00 zł – planowany deficyt 
budżetowy zamknął się kwotą –2.721.180,00 zł. Źródłem sfinansowania planowanego 
deficytu budżetowego był kredyt bankowy w kwocie 2.721.180,00 zł.  
Zrealizowane dochody budżetu powiatu zamknęły się kwotą 71.739.097,44 zł, a zrealizowane 
wydatki kwotą 73.335.905,85 zł. Zatem zaplanowane dochody budżetu powiatu na 2010r. 
zostały zrealizowane w 100,54% natomiast zaplanowane wydatki w 99,00%, a budżet powiatu 
za 2010 rok zamknął się wynikiem ujemnym, w kwocie 1.596.808,41 zł. 
 Planowane przychody zamknęły się kwotą 3.831.071,00 zł, a wykonane kwotą 3.831.070,74 
zł. W 2010 roku powiat dokonał spłaty kredytu zaciągniętego w 2009r.(w kwocie 774.435 zł)- 
na kwotę 154.887 zł Na koniec 2010r. zadłużenie powiatu z tytułu zaciągniętego kredytu 
w 2009r. i w 2010r. zamknęło się kwotą – 3.340.728 zł. 
Zgodnie z ustawą o dochodach jednostek samorządu terytorialnego z dnia 13 listopada 2003 
roku- źródłem dochodów budżetu powiatu w okresie sprawozdawczym były: dochody własne 
powiatu, dotacje celowe z budżetu państwa, subwencja ogólna oraz środki finansowe 
pochodzące z budżetu Unii Europejskiej. Najwyższy  udział w zrealizowanych dochodach 
budżetu Powiatu za 2010r. miała subwencja ogólna 31,83%, na drugim miejscu znalazły się 
dochody własne -30,31%, na trzecim miejscu znalazły się dotacje celowe z budżetu państwa 
28,11%, środki finansowe na realizację projektów z udziałem środków finansowych 
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej stanowiły 9,75%. 
Natomiast najwyższy udział w dochodach własnych powiatu miały dochody z tytułu udziału 
powiatu w podatkach PIT i CIT – 6.364.628,94zł, tj. 29,27% ogółem dochodów własnych 
powiatu i 8,87% ogółem dochodów budżetu powiatu- wpływy z podatki PIT były wyższe od 
zaplanowanych w uchwale budżetowej na 2010r, po zmianach, o kwotę 348.649 zł. 
Znaczącą pozycję w dochodach własnych stanowiły też pozyskane dotacje celowena 
podstawie podpisanych porozumień, umów w kwocie- 2.983.766,51 zł, tj.13,72% ogółem 
dochodów własnych. 
Dotacje celowe otrzymano: 
- od samorządów powiatowych w kwocie 2.968.717,57 zł – w tym: 
- dotacja celowa z budżetu m. Włocławek, w kwocie 1.767.877,18 zł - z przeznaczeniem na 
wspólne finansowanie kosztów funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, -
dotacje celowe otrzymane od innych powiatów- w kwocie 1.051.055,73 zł – 
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z pobytem dzieci z terenu ich powiatu 
w placówkach opiekuńczo-wychowawczych powiatu włocławskiego- w okresie 
sprawozdawczym powiat otrzymywał dotację na ten cel od 11 powiatów. 
- dotacje celowe otrzymane z innych powiatów- w kwocie 149.784,66zł -z przeznaczeniem na 
pokrycie kosztów związanych z pobytem dzieci z terenu ich powiatu w rodzinach zastępczych 
na terenie powiatu włocławskiego-w okresie sprawozdawczym powiat otrzymywał dotację na 
ten cel od 9 powiatów, 
- od samorządu województwa pozyskano dotację w kwocie-13.800 zł – z przeznaczeniem na 
wypłatę stypendiów dla uczniów szkół ponadpodstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest powiat włocławski. W ramach środków pochodzących z otrzymanej dotacji 
objęto pomocą stypendialną w roku szkolnym 2009/2010 pięcioro uczniów i czworo uczniów 
w roku szkolnym 2010/2011. 
-od samorządów gminnych-1.248,94 zł- z tytułu podpisanych porozumień- za zarządzanie 
drogami gminnymi. 
Dużą pozycją w dochodach powiatu były wpływy z pomocy finansowej udzielonej powiatowi 
z budżetu samorządu województwa i budżetów jednostek samorządu terytorialnego na 
dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych powiatu- łączne wpływy do budżetu z tego 
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tytułu zamknęły się kwotą 4.415.371,28 zł, co stanowi  6,19% ogółem zrealizowanych 
dochodów przez powiat. 
Duży udział w dochodach własnych miały wpływy z usług- 3.719.651,14 zł, tj. 17,11% 
ogółem dochodów własnych (są to głównie wpływy z tytułu odpłatności mieszkańców za ich 
pobyt w domach pomocy społecznej oraz z odpłatności za pobyt na turnusach 
rehabilitacyjnych w DPS Kowal), a także wpływy z opłaty komunikacyjnej oraz za wydane 
koncesje i licencje- 1.758.461,25 zł, tj.8,09% ogółem dochodów własnych. 
Jeśli chodzi o dotacje otrzymane przez powiat z budżetu państwa, to w 2010r. zamknęły się 
kwotą  20.162.394,25 zł- w kwocie tej duży udział miały dotacje celowe na dofinansowanie 
realizacji zadań własnych powiatu- 9.674.028,91 zł – w tym dotacje celowe na 
dofinansowanie realizacji bieżących zadań własnych powiatu- 5.057.672 zł- z kwoty tej – 
4.902.144 zł przeznaczone było na dofinansowanie pobytu mieszkańców, którzy zostali 
przyjęci lub skierowani do DPS przed dniem 1 stycznia 2004r. - na dzień 31 grudnia 2010 
roku w domach pomocy społecznej na terenie powiatu przebywało 207 mieszkańców, których 
pobyt w DPS był dofinansowywany poprzez dotację. 
W okresie sprawozdawczym powiat otrzymał międzay innymi dodatkowe dotacje: 
- na realizację zadań własnych inwestycyjnych realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg 
w kwocie 4.016.356,91 zł ( chodzi tu o środki finansowe z Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych), 
- na dochodzenie do standardów placówek opiekuńczo wychowawczych – 155.000 zł ( z tego 
dotacja dla Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim – 55.000 zł, a dla Wielofunkcyjnej 
Placówki Opiekuńczo Wychowawczej w Brzeziu 100.000 zł). 
Dotacje celowe z budżetu państwa przeznaczone na realizację zadań z zakresu administracji 
rządowej stanowiły 52,02% ogółem otrzymanych  przez powiat dotacji z budżetu państwa. 
Z otrzymanych dotacji, aż 8.924.000 zł przeznaczone było na składkę zdrowotną za 
bezrobotnych bez prawa do zasiłku oraz na składkę zdrowotną za dzieci przebywające 
w placówkach opiekuńczo-wychowawczych. 
Dochody z subwencji ogólnej stanowiły 22.835.527zł, co stanowiło 31,83% ogółem 
zrealizowanych dochodów. Najwyższy udział w subwencji ogólnej miała część wyrównawcza 
– 12.402.170 zł- tj. 54,31% wysokości subwencji ogólnej. Na drugim miejscu znalazła się 
część 
oświatowa-9.283.610 zł.- tj. 40,66% wysokości subwencji ogólnej. W 2010r. Powiat otrzymał 
też część równoważącą subwencji ogólnej, która stanowiła kwotę 1.149.747 zł, tj. 5,03% 
wysokości subwencji ogólnej . 
Jeśli chodzi o dochody budżetu powiatu pozyskane na realizację projektów z udziałem 
środków finansowych z budżetu Unii Europejskiej, to w 2010r. pozyskano kwotę 
6.995.414,86 zł. Otrzymane środki finansowe przeznaczone były na realizację 7 projektów- 
w tym: projektu realizowanego przez PUP: projektu „Standard+” (otrzymana dotacja – 
327.230,75 zł), projektu realizowanego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie „Podróż 
do samodzielności” (otrzymana dotacja- 155.265,98 zł), projektu realizowanego przez ZS 
w Lubrańcu-Marysinie” “Odważnie i świadomie wkraczam w dorosłość” (otrzymana dotacja 
– 7.781,95 zł). projektów realizowanych przez Starostwo Powiatowe: “Moja uniszkoła 
zawodowa” (otrzymana dotacja- 446.478,40 zł), projektu “Równe szanse dla młodych 
mieszkańców powiatu włocławskiego- 944.675,30 zł, projektu “ Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2909C Włocławek Kruszyn- Choceń od km 0+ 000 do km 13 + 630 
(otrzymana dotacja – 4.219.565,94 zł) oraz projektu “Remont grobli na rzece Zgłowiączce 
w miejscowości Nowy Młyn w ciągu drogi powiatowej nr 2906 Polówka Stary Brześć 
(otrzymana dotacja 894.416,54 zł). 
Wysokość zrealizowanych dochodów budżetowych w 2010 roku miała bezpośredni wpływ na 
wysokość poniesionych wydatków budżetowych, które zostały zrealizowane w kwocie 
73.335.905,85 zł- z kwoty tej przeznaczono na wydatki bieżące 51.678.848,59 zł natomiast na 
wydatki majątkowe 21.657.057,26 zł, co stanowi odpowiednio 70,47% i 29,53% 
poniesionych wydatków ogółem.  
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Z łącznej kwoty wydatków bieżących, tj. z kwoty 51.678.848,59 zł. - przeznaczono na  
wynagrodzenia kwotę 21.698.488,31 zł, a na pochodne od wynagrodzeń – 3.595.834,21 zł- 
łącznie na płace i pochodne wydatkowano 25.294.322,52 zł, co stanowi 34,495% ogółem 
zrealizowanych wydatków bieżących. 
W ramach poniesionych wydatków z budżetu powiatu w 2010 roku- najwięcej środków 
finansowych przeznaczono na drogi publiczne  – 24.684.464,33 zł, co stanowi 33,66% 
poniesionych wydatków ogółem (w 2009 r.- 22.116.182,53 zł). Środki finansowe 
przeznaczone na drogi powiatowe pochodziły: 
z dochodów własnych powiatu – 12.016.131,52 zł  
- z pozyskanych dodatkowo środków do budżetu powiatu- 12.668.332,81zł, tj. 51,32% 
ogółem środków przeznaczonych w budżecie na drogi  publiczne- w tym: 
- z dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych inwestycyjnych 
(z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych) – 4.283.356. zł, 
- z pomocy finansowej udzielonej z budżetów gmin na dofinansowanie realizacji zadań 
inwestycyjnych- 4.082.371,28 zł ( w tym: mg. Lubraniec 1.369.807,93zł, mg. Chodecz- 
579.437,37 zł,g. Boniewo- 993.942,19 zł, mg. Lubień Kujawski- 320.000 zł, g. Choceń- 
664.148,16zł, g. Włocławek- 148.477,73 zł, g. Lubanie- 6.557,90 zł, 
- z dotacji na realizację projektów realizowanych z udziałem środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego- 4.301.356,59 zł, 
- z dotacji gmin – 1.248,94 zł – za zarządzanie drogami gminnymi- na podstawie zawartych 
porozumień( dot. mg. Chodecz i g.Boniewo, mg. Lubraniec). 
Z kwoty wydatkowanej na drogi powiatowe przeznaczono: 
- na utrzymanie Powiatowego Zarządu Dróg – 835.142,28 zł, 
- na zakup materiałów do remontu dróg oraz remont dróg powiatowych i chodników oraz 
remont grobli wydatkowano łącznie 2.702.890,88 zł. 
Na bieżące utrzymanie dróg wydatkowano kwotę 366.124,10 zł (łącznie z poniesionymi 
wydatkami na zimowe utrzymanie dróg), natomiast na wydatki majątkowe wydatkowano- 
19.611.774,19 zł  - środki finansowe zostały wydatkowane na realizację takich zadań jak: 
1) „Przebudowa i remont ciągu komunikacyjnego Lubraniec – Chodecz od drogi 
wojewódzkiej nr 270 do 269”– planowane wydatki -7.663.096,00 zł, wydatki wykonane 
7.663.096,21 zł- inwestycja zakończona, 
2) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2940C Lubień Kujawski- Kąty-gr.woj.(Łanięt od km 
2+570 do km 5+472”- planowane wydatki 2.566.714,00 zł, wykonane wydatki 
2.566.713,83zł- inwestycja zakończona, 
3) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2902C Siutkowo-Mikanowo dł.7,572 km (opracowanie 
dokumentacji)” - planowane wydatki 72.000,00 zł, wykonane wydatki 65.579,00 zł – 
dokumentacja wykonana, 
4) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2907C Mostki-Kowal dł. 8,9 km (opracowanie 
dokumentacji)”- planowane wydatki 125.000,00 zł, wykonane wydatki 116.845,06 zł- 
dokumentacja wykonana,  
5) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2909C Włocławek - Kruszyn- Choceń od km 0+000 do 
km 13+630”- planowane wydatki  9.171.505,00 zł, wykonane wydatki 9.171.504,49 zł – 
okres realizacji inwestycji to rok 2009-2011- w 2010r. kontynuowano realizację zadania. 
Ponadto w ramach poniesionych wydatków majątkowych zakupiono kosiarkę rotacyjną za 
kwotę 28.035,60 zł. 
Na pomoc społeczną oraz pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej- wydatkowano 
20.325.421,85 zł, co stanowi 27,72% ogółem poniesionych wydatków (w 2009r.- 
19.132.315,84 zł). W działach tych najwięcej środków finansowych wydatkowano na: 
- działalność 4 domów pomocy społecznej bezpośrednio podległych powiatowi (tj. DPS 
Kowal, DPS Kurowo, DPS Rzeżewo i DPS Wilkowiczki) oraz niepublicznego Domu Pomocy 
Społecznej w Izbicy Kujawskiej ( poprzez przekazywanie dotacji celowej na dofinansowanie 
kosztów utrzymania mieszkańców przyjętych lub skierowanych do tej placówki przed dniem 
1 stycznia 2004 roku)- przeznaczono kwotę 8.646.692,50 zł- w tym środki finansowe 
pochodzące z dotacji celowej – 4.902.144 zł. 
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Na dzień 31 grudnia 2010r. w placówkach tych przebywało 287 mieszkańców (w tym 201, 
których pobyt w DPS dofinansowywany był poprzez dotację z budżetu państwa i 86 
mieszkańców, których pobyt był dofinansowywany przez rodziny lub gminy). 
- na placówki opiekuńczo- wychowawcze poniesiono wydatki w kwocie – 3.836.508,30 zł - 
w ramach tej kwoty finansowana była działalność Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim, 
Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo Wychowawczej oraz ponoszone były wydatki przez 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku na kontynuowanie nauki przez 
wychowanków z terenu powiatu przebywających w placówkach opiekuńczo-wychowawczych  
oraz na ich usamodzielnienia, a także wydatki ponoszone przez Starostwo Powiatowe na 
dotacje dla innych powiatów z tytułu przebywania wychowanków z terenu powiatu 
włocławskiego w ich placówkach opiekuńczo- wychowawczych (wysokość przekazanej 
dotacji to kwota 217.466 zł ) Wydatkowane środki finansowe pochodziły: 
-z dotacji otrzymanych od innych powiatów za pobyt ich dzieci w placówkach opiekuńczo-
wychowawczych na terenie powiatu włocławskiego- 1.051.055,73 zł , z dotacji celowej 
z budżetu państwa w kwocie 155.000 zł- z przeznaczeniem na dochodzenie placówek do 
standardów opieki oraz z pozostałych dochodów budżetu powiatu- 2.630.452,57 zł, 
- na działalność Powiatowego Urzędu Pracy przeznaczono – 5.304.994,94 zł - środki  na 
finansowanie pochodziły: 
- z dotacji od m. Włocławek na współfinansowanie wydatków bieżących tej jednostki 
w kwocie  – 1.767.877,18 zł,  
- ze środków z Funduszu Pracy na finansowanie kosztów wynagrodzenia i składek na 
ubezpieczenia społeczne pracowników powiatowego urzędu pracy1.929.700zł , 
- ze środków finansowych pochodzących z pozostałych dochodów budżetu powiatu w kwocie 
– 1.280.187,01 zł  
- ze środków przeznaczonych na finansowanie projektów realizowanych z udziałem środków 
finansowych z budżetu Unii Europejskiej- 327.230,75 zł. 
Na trzecim miejscu znalazły się wydatki poniesione na oświatę i edukacyjną opiekę 
wychowawczą – 10.991.827,32 zł , co stanowi 14,99 % ogółem poniesionych wydatków- 
w skład tej kwoty  wchodziły: 
- część oświatowa subwencji ogólnej – 9.283.610 zł. 
- środki finansowe pochodzące z dotacji celowych –  14.040 zł, 
- środki finansowe na finansowanie projektów z udziałem środków z budżetu Unii 
Europejskiej- 1.355.937,71 zł, 
-środki finansowe pochodzące z pozostałych dochodów budżetu powiatu – 338.239,61 zł.  
Na czwartym miejscu znalazły sie wydatki poniesione na ochronę zdrowia (na składkę 
zdrowotną za bezrobotnych bez prawa do zasiłku oraz za dzieci przebywające w placówkach 
opiekuńczo-wychowawczych – 12,17% ogółem poniesionych wydatków z budżetu powiatu. 
Na administrację publiczną wydatkowano kwotę 6.212.853,11 zł, tj. 8.47% ogółem 
poniesionych wydatków. 
W ramach poniesionych wydatków w 2010r. zostały udzielone z budżetu powiatu dotacje  na 
kwotę  2.934.896,92 zł – z tego: 
- dotacje udzielone gminom ( § 2310) – 304.764,96 zł - w tym: 
- na zimowe utrzymanie dróg powiatowych – 301.742,96 zł, 
-na prowadzenie powiatowej biblioteki publicznej przez mg. Izbica Kuj (Miejsko – Gminnej 
Bibliotece Publicznej w Izbicy Kuj).- 3.000 zł, 
- na dotacje udzielone miastu na prawach powiatu i powiatom przeznaczono – 308.168,20 zł- 
w tym: 
- za pobyt dzieci z terenu powiatu włocławskiego w placówkach opiekuńczo – 
wychowawczych na terenie innych powiatów 217.466 zł -w tym miejscu należy wspomnieć, 
iż w okresie sprawozdawczym dzieci z terenu powiatu były kierowane głównie do 
powiatowych placówek opiekuńczo-wychowawczych- stąd też tak niskie wykonanie dotacji 
przekazanych do innych powiatów-sytuacja ta ma jednak wpływ na niższe wykonanie spływu 
dotacji od innych powiatów za dzieci przebywające na terenie powiatu włocławskiego, 
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-za pobyt dzieci z terenu powiatu włocławskiego w rodzinach zastępczych na terenie innych 
powiatów udzielono dotację w kwocie 33.328,20 zł, 
-na dokształcanie zawodowe uczniów klas wielozawodowych w Centrum Doskonalenia 
i Edukacji we Włocławku przeznaczono- 39.960,00 zł (tu wysokość dotacji uzależniona jest 
od ilości uczniów korzystających z dokształcania teoretycznego w zakresie przedmiotów 
zawodowych), 
- na przeprowadzenie badań i wydanie opinii przez Poradnię Psychologiczno- Pedagogiczną 
we Włocławku dla dzieci niewidomych i słabo słyszących z terenu powiatu włocławskiego 
wydatkowano- 4.262 zł, natomiast na udział mieszkańców powiatu w warsztatach terapii 
zajęciowej na terenie innych powiatów wydatkowano- 13.152 zł, 
- na dotacje celowe udzielone pozostałym jednostkom sektora finansów publicznych 
z przeznaczeniem na realizację zadań własnych powiatu w zakresie upowszechniania kultury 
przeznaczono kwotę –10.178,03 zł , 
-na dotacje udzielone podmiotom spoza sektora finansów publicznych realizujących zadania 
własne powiatu  przeznaczono kwotę  -  2.311.785,73 zł – w tym: 
- w zakresie pomocy społecznej – 1.199.820 zł ( dotacja przeznaczona na prowadzenie Domu 
Pomocy Społecznej w Izbicy Kuj).  
- w zakresie oświaty i wychowania – 1.087.124,60 zł – z tego : 
Towarzystwu Kultury, Edukacji i Promocji Gminy Choceń – 1.028.473,60 zł- 
z przeznaczeniem na prowadzenie dziennego i wieczorowego Społecznego Liceum 
Ogólnokształcącego w Choceniu-356.845,50 zł oraz na prowadzenie Społecznej Szkoły 
Zawodowej w Choceniu- 671.628,10 zł -wysokość udzielonej dotacji uzależniona jest od 
liczby uczniów uczęszczających do szkół w poszczególnych miesiącach, 
- Pani Jolancie Dziobie – 58.651 zł- z przeznaczeniem na prowadzenie Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego w Boniewie, 
- dotacje zostały też przekazane na realizację zadań własnych powiatu w ramach ogłoszonego  
konkursu na podstawie  przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie – 24.841,13 zł- z tego na realizację zadań: 
-w zakresie upowszechniania turystyki – 2.000 zł,  
-w zakresie upowszechniania kultury – 4.198,80 
- w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu- 18.642,33zł. 
Z analizy przedłożonego przez Zarząd Powiatu Wysokiej Radzie sprawozdania z wykonania 
budżetu powiatu za 2010r. wynika, że gospodarka środkami finansowymi przeznaczonymi na 
wydatki była oszczędna i racjonalna- w budżetach poszczególnych jednostek 
organizacyjnych oprócz środków finansowych przeznaczonych na wydatki związane z ich 
utrzymaniem i funkcjonowaniem znalazły się również środki finansowe na przeprowadzenie 
remontów, zakup doposażenia, a w szkołach i placówkach oświatowych również na zakup 
pomocy naukowych -w jednych jednostkach były to większe kwoty, a w innych mniejsze. 
Rok 2010 to  kolejny dobry okres dla powiatu również w zakresie poprawy stanu powiatowej 
infrastruktury drogowej- łącznie na przebudowę dróg powiatowych oraz remont dróg 
i chodników przy drogach powiatowych wydatkowano 22.314.665,07,tj.30,43% poniesionych 
wydatków ogółem. Było to możliwe dzięki ogromnemu zaangażowaniu Zarządu Powiatu 
w pozyskiwanie dodatkowych źródeł dochodów na ten cel- w 2010r.pozyskano dodatkowo 
kwotę 12.668.332,81 zł, tj. 51,32% ogółem środków przeznaczonych na przebudowę i remont 
dróg i chodników przy drogach powiatowych. 
Przedstawione Wysokiej Radzie sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu włocławskiego 
za 2010 rok uzyskało pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Powiatu we Włocławku 
oraz Składu Orzekającego RIO w Bydgoszczy Zespół we Włocławku.  
Skarbnik poprosiła Radę Powiatu o przyjęcie sprawozdania i o absolutorium dla Zarządu 
Powiatu.  
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na dzień 31.12.2010 rok stanowi załącznik nr 
17 do niniejszego protokołu.  
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13. Przedstawienie uchwały Nr 116/2011 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Powiatu za 2010 rok.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy, 
Zespół we Włocławku przesłała do Pana Kazimierza Kacy – Starosty Włocławskiego uchwałę 
nr 116/2011 Składu Orzekającego nr 10 RIO w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2011 roku 
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2010 rok.   
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Kubiak Skarbnika Powiatu o przedstawienie, 
z upoważnienia starosty,  uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
Pani Barbara Kubiak - Skarbnik Powiatu odczytała uchwałę Nr 116/2011 Składu 
Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 11 kwietnia 2011 
roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Włocławskiego 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2010 rok stanowiąca załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu.  
 
14. Przedstawienie uchwały nr 1/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 2 czerwca 2011 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w dniu 2 czerwca 2011 roku Komisja Rewizyjna 
opracowała uchwałę w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu we 
Włocławku za 2010 rok.   
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pana Jerzego 
Pawłowskiego o przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej. 
Pan Jerzy Pawłowski Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej odczytał treść uchwały nr  
1/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku z dnia 2 czerwca 2011 roku 
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Włocławskiego za 2010 
rok stanowiąca załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.   
 
15. Przedstawienie uchwały Nr 191/2011 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 czerwca 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku w sprawie udzielenia  
absolutorium Zarządowi Powiatu Włocławskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 
rok.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa przesłała uchwałę 
nr 191/2011 Składu Orzekającego Nr 10 RIO  w Bydgoszczy z dnia 6 czerwca 2011 roku 
w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie udzielenia  absolutorium Zarządowi Powiatu Włocławskiego z tytułu wykonania 
budżetu za 2010 rok.  
Przewodniczący przedstawił uchwałę Nr 191/2011 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 czerwca 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii 
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku w sprawie udzielenia  
absolutorium Zarządowi Powiatu Włocławskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok 
stanowiąca załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
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16. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu i sprawozdaniem finansowym  

Powiatu  za rok 2010.  
 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż przedstawione zostały: 

 sprawozdanie  z wykonania budżetu za rok 2010 wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego na dzień 31.12.2010 r., 

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Powiatu Włocławskiego za rok 2010 

 uchwała Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Zarządowi Powiatu Włocławskiego za 2010 rok  

 uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej na wniosek Komisji 
Rewizyjnej w kwestii absolutorium dla Zarządu Powiatu.   

 sprawozdanie finansowe Powiatu za 2010 rok.  
Przewodniczący Rady powiedział, że w tym punkcie porządku obrad otworzył dyskusję nad 
wszystkimi sprawami dotyczącymi wykonania budżetu Powiatu i sprawozdaniem  
finansowym za rok 2010, a także nad absolutorium  dla Zarządu Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie informacji 
z prac związanych z problematyką dotyczącą wykonania budżetu Powiatu i sprawozdaniem 
finansowym za 2010 rok. 
Przewodniczący Rady poprosił Panią Annę Kozłowską – Przewodniczącą Komisji  
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Pani Anna Kozłowska – Przewodnicząca Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego powiedziała, że w dniu 1 czerwca br. odbyło sie posiedzenie 
Komisji, podczas którego została dokonana analiza sprawozdania z wykonania budżetu 
Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu wraz 
z uchwałą zmieniającą część załącznika do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 
z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok oraz  sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego za 2010 
rok.  Komisja jednogłośnie, bez dyskusji, pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdania. 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Marka Jaskulskiego – Przewodniczącego Komisji  
Budżetu i Finansów. 
Pan Marek Jaskulski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że 
Komisja w dniu 7 czerwca br. analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu będącego 
załącznikiem do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. 
zmienionej uchwałą nr 38/11 Zarządu Powiatu z dnia 23 maja 2011 roku. Komisja bez uwag, 
sześcioma głosami „za”, przy zero głosach „przeciwnych” i zero głosach „wstrzymujących 
się”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
Komisja analizowała również sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego na dzień 
31.12.2010 r. będącego załącznikiem do uchwały nr 32/11 Zarządu Powiatu we Włocławku 
z dnia 27 kwietnia 2011 r. . Komisja bez uwag, sześcioma głosami „za”, przy zero głosach 
„przeciwnych” i zero głosach „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu  
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powiedział, 
że w dniu 3 czerwca odbyło się posiedzenie, podczas którego komisja dokonała analizy 
sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją 
o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część załącznika do uchwały Zarządu 
Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok oraz  sprawozdania finansowego 
Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  Sprawozdanie przedstawiła Pani Barbara Kubiak. 
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Dyskusja dotyczyła m.in.: wysokości subwencji oświatowej. Następnie Komisja 
jednogłośnie, bez dyskusji, pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdania. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jerzego Donajczyka – Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju. 

Pan Jerzy Donajczyk – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju powiedział, że 
Komisja w dniu 31 maja br. analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą 
zmieniającą część załącznika do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 
marca 2011 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok.  
Sprawozdanie przedstawiła Skarbnik Powiatu. Komisja bez dyskusji, jednogłośnie, pięcioma 
głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Komisja analizowała również sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego na dzień 
31.12.2010 roku. Komisja bez dyskusji, pięcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jerzego Pawłowskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej  
Pan Jerzy Pawłowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że w dniu 
2 czerwca br. Komisja analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu będącego 
załącznikiem do uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. 
zmienionej uchwałą nr 38/11 Zarządu Powiatu z dnia 23 maja 2011 roku. 
Sprawozdanie przedstawiła Skarbnik Powiatu.  
Dyskusja dotyczyła między innymi: wykazu należności wymagalnych Powiatu jednostek 
organizacyjnych, remontu zjazdu w ciągu drogi powiatowej Osięciny – Wieniec – 
Włocławek, w miejscowości Wieniec Zalesie na kwotę 56.000 zł, pomocy materialnej dla 
dzieci ze szkół powiatowych, realizacji programu unijnego w szkołach, powiatowego zespołu 
orzekania o stopniu niepełnosprawności, szkoleń pracowników, ilości środków, które powiat 
otrzymał na utrzymanie dps - ów, podziału środków na poszczególne szkoły.  
Komisja analizowała również sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego na dzień 
31.12.2010 r. będącego załącznikiem do uchwały nr 32/11 Zarządu Powiatu we Włocławku 
z dnia 27 kwietnia 2011 r.  
Dyskusja dotyczyła między innymi: wartości budynków i budowli oraz gruntów. Po dyskusji 
komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.  
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych  
Pani Ewa Kończyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała, że  w dniu 8 czerwca odbyło się posiedzenie komisji, podczas którego Komisja 
dokonała analizy sprawozdania  z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok 
wraz z informacją o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część załącznika do 
uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok oraz  
sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  Komisja jednogłośnie, bez 
dyskusji, pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdania. 
Przewodniczący Rady Panią Jadwigę Fijałkowską – Przewodniczącą Komisji  Środowiska   
Pani Jadwiga Fijałkowska – Przewodnicząca Komisji  Środowiska  powiedziała, że 
w dniu 10 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji Środowiska podczas którego Komisja 
dokonała analizy sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok 
wraz z informacją o stanie mienia Powiatu wraz z uchwałą zmieniającą część załącznika do 
uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku nr 19/11 z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok oraz  
sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  Komisja jednogłośnie, bez 
dyskusji, pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdania. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Nie było żadnych głosów.  
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17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok.  
 
Przewodniczący Rady  powiedział, że  zgodnie z art. 270 ust. 4 ustawy o finansach 
publicznych Rada Powiatu rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe Zarządu Powiatu 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu, w terminie do dnia 30 czerwca roku 
następującego po roku budżetowym.  Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie  
z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok zostało przedłożone Komisji 
Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna, po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie 
mienia Powiatu, wydała pozytywną opinię o tym sprawozdaniu. Rada Powiatu podejmując 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wypełnia ustawowo nałożony obowiązek. 

W dzisiejszych obradach  uczestniczy Pani Barbara Kubiak Skarbnik Powiatu, która jeżeli 
radni będą mieli pytania,  udzieli na nie odpowiedzi.    
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy mają pytania? Pytań nie było. Przewodniczący 
poprosił o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały – daty 30 czerwca 2011 roku.  
Następnie zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0    
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 
rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego za 2010 rok stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie finansowe 
oraz z wykonania budżetu oraz podejmuje uchwałę w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tego tytułu. 
Działanie Rady Powiatu było poprzedzone opinią Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu 
Powiatu oraz wnioskiem tejże Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 
Powiatu. Wniosek Komisji Rewizyjnej został zaopiniowany przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. 
Zgodnie z art.267 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych Zarząd Powiatu 
obowiązany jest przedstawić do dnia 31 marca roku, następującego po roku budżetowym 
organowi stanowiącemu sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu, sprawozdanie roczne z 
wykonania planu finansowego jednostki oraz informację o stanie mienia jednostki samorządu 
terytorialnego. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu przedstawia się Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej. Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego Zarząd 
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Powiatu jest obowiązany przedstawić organowi stanowiącemu w terminie do dnia 31 maja 
roku następującego po roku budżetowym. 
Zgodnie z art. 270 ust.2 ustawy o finansach publicznych Komisja Rewizyjna rozpatruje 
sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia Powiatu i na tej podstawie 
opracowuje wniosek w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu, który przedstawia Radzie 
Powiatu w terminie do dnia 15 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 
Zarząd Powiatu przedstawił Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
w wymaganym terminie sprawozdania i informację. 
Regionalna Izba Obrachunkowa uchwałą nr 116/2011 Składu Orzekającego Nr 10 z dnia 11 
kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia opinii przedłożonym przez Zarząd Powiatu 
Włocławskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2010 rok wyraziła pozytywną 
opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu. Sprawozdania i informacja o stanie 
mienia Powiatu wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej były przedmiotem obrad 
poszczególnych komisji Rady Powiatu. 
Komisja Rewizyjna w dniu 2 czerwca 2011 roku wystąpiła do Rady Powiatu we Włocławku 
z wnioskiem o absolutorium dla Zarządu Powiatu we Włocławku- szczegółowe uzasadnienie 
swojej decyzji Komisja Rewizyjna przedstawiła w załączniku do uchwały. 
Rada Powiatu po rozpatrzeniu: 
1) sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku o tym sprawozdaniu;  
2) sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2010r.; 
3) informacji o stanie mienia Powiatu Włocławskiego; 
4) stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku, 
 
udziela Zarządowi Powiatu we Włocławku absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu 
za 2010 rok. 
Przewodniczący Rady  poprosił o uzupełnienie paragrafu 2 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały – daty 30 czerwca 2011 roku. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie absolutorium 
z tytułu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie absolutorium z tytułu 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok została 
podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie absolutorium z tytułu absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie absolutorium 
z tytułu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za 2010 rok 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady  powiedział, że z dniem 25 czerwca 2011 roku zakończyła się 
kadencja Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 
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Specjalistycznych we Włocławku, stąd konieczne jest powołanie nowej rady społecznej na 
okres 4 lat. W skład rady społecznej wchodzą:  

 starosta lub osoba przez niego wyznaczona  - pełniąc funkcję przewodniczącego rady;  
 przedstawiciel wojewody kujawsko – pomorskiego jako członek Rady społecznej  
 oraz 5 przedstawicieli wybranych przez radę. 

Przewodniczący poinformował, iż Starosta lub osoba przez niego wyznaczona oraz 
przedstawiciel Wojewody Kujawsko-Pomorskiego wchodzą w skład rady społecznej z mocy 
prawa. 
Przewodniczący poinformował, iż starosta włocławski pismem z dnia 21 czerwca 2011 roku, 
działając na podstawie art. 45 ust. 1 pkt 1 litera b ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 roku 
o zakładach opieki zdrowotnej wyznaczył na Przewodniczącego Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych - Pana Marka Jaskulskiego 
(załącznik nr 25 do niniejszego protokołu). 
Wojewoda Kujawsko – Pomorski pismem z dnia 1 czerwca 2011 roku, działając na podstawie 
art. 45 ust. 1 pkt 2 litera a ustawy o zakładach opieki zdrowotnej wyznaczył Panią Annę 
Kozłowską na swojego przedstawiciela do składu Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku (załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu).  
Przewodniczący Rady  poprosił Panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, iż dniu 8 czerwca 2011 roku odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych podczas którego Komisja dokonała analizy sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za rok 
2010.  W/w sprawozdanie przedstawiła Pani Dyrektor SPZPS-Anna Dębicka. następnie 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia w/w 
sprawozdania. 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż na dzisiejsze obrady zaprosił Pana Piotra Jacka 
Zbonikowskiego Naczelnika Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych, który jeżeli 
radni będą mieli pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z § 1 projektu uchwały dokonuje się wyboru 
pięciu przedstawicieli rady powiatu do składu Rady Społecznej. 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów: 
Radny Marek Jaskulski w imieniu Klubu Wspólnoty Samorządowej przedstawił 
kandydatów: Panią Jadwigę Fijałkowską i Panią Ewę Kończyńską oraz Pana Marka Dorabiałę 
i Pana Zdzisława Krzyżanowskiego.  
Radny Roman Gołębiewski w imieniu Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego zgłosił  
kandydaturę Pana Karola Matusiaka.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Jadwigi Fijałkowskiej  – czy wyraża zgodę? 
Pani Jadwiga Fijałkowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pani Ewy Kończyńskiej -czy wyraża zgodę?  
Pani Ewa Kończyńska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Marka Dorabiałę – czy wyraża zgodę?  
Pan Marek Dorabiała wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Zdzisława Krzyżanowskiego – czy wyraża zgodę? 
Pan Zdzisław Krzyżanowski wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Karola Matusiaka – czy wyraża zgodę? 
Pan Karol Matusiak wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne propozycje kandydatów do Rady 
Społecznej ? Innych kandydatów nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów do Rady Społecznej 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że lista 
kandydatów członków do Rady Społecznej  została zamknięta.  
Przewodniczący Rady  stwierdził, iż zostało zgłoszonych 5 kandydatów członków do Rady 
Społecznej przy SPZPS we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż głosowanie poszczególnych kandydatów – 
przedstawicieli Rady Powiatu rozpocznę zgodnie z kolejnością wymienioną w zapytaniu 
o wyrażeniu zgody na kandydowanie.  
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pani Jadwiga 
Fijałkowska była członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pani Ewa była 
członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania: 
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Przewodniczący Rady, na wniosek radnego Piotra Grudzińskiego, zarządził reasumpcję 
głosowania. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z radnych jest za tym, aby Pani Ewa Kończyńska była 
członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pan Marek 
Dorabiała był członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pan Zdzisław 
Krzyżanowski był członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 14 
Przeciw – 6  
Wstrzymało się – 2 
Przewodniczący Rady  zarządził reasumpcję głosowania. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pan Zdzisław 
Krzyżanowski był członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 13 
Przeciw – 6  
Wstrzymało się – 2 
Przewodniczący Rady  zarządził reasumpcję głosowania. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pan Zdzisław 
Krzyżanowski był członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
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Za – 12 
Przeciw – 7  
Wstrzymało się – 2 
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z Pań  i Panów Radnych jest za tym, aby Pan Karol 
Matusiak  był członkiem Rady Społecznej ? 
Radny Marek Jaskulski zgłosił wniosek o ogłoszenie przerwy. 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby ogłosić 5 minutową przerwę 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 11  
Przeciw – 7  
Wstrzymało się – 2  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  ogłosił o godzinie 1540 

dziesięć minut przerwy.  
 
Przewodniczący Rady  wznowił obrady po przerwie i zapytał radnych, kto jest za tym, aby 
Pan Karol Matusiak był członkiem Rady Społecznej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu wybrała 5 przedstawicieli Rady Powiatu do Rady Społecznej przy SPZPS we 
Włocławku   w osobach: Pani Jadwigi Fijałkowskiej, Pani Ewy Kończyńskiej, Pana Marka 
Dorabiały, Pana Zdzisława Krzyżanowskiego, Pana Karola Matusiaka.  
Przewodniczący Rady  odczytał treść  § 1 oraz  § 2 projektu uchwały: 

§ 1. Do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku wybiera się pięciu przedstawicieli rady powiatu w osobach: 
1) Pani Jadwigi Fijałkowskiej; 
2) Pani Ewy Kończyńskiej; 
3) Pana Marka Dorabiały; 
4) Pana Zdzisława Krzyżanowskiego; 
5) Pana Karola Matusiaka. 

§ 2. Powołuje się Radę Społeczną przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku w następującym składzie: 
1) Przewodniczący: Pan Marek Jaskulski. 
2) Członkowie: 
1) Pani Anna Kozłowska – przedstawiciel Wojewody Kujawsko – Pomorskiego; 
2) Pani Jadwiga Fijałkowska; 
3) Pani Ewa Kończyńska; 
4) Pan Marek Dorabiała; 
5) Pan Zdzisław Krzyżanowski; 
6) Pan Karol Matusiak. 
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż paragraf 3 projektu uchwały zobowiązuje 
Przewodniczącego Rady Powiatu do zwołania rady społecznej w określonym przez radę 
terminie.  
Przewodniczący Rady  zaproponował, by pierwsze posiedzenie odbyło się w terminie do dnia 
30 lipca 2011 roku. Następnie zapytał, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z państwa jest za ustaleniem, by w paragrafie 3 projektu 
uchwały wpisać datę: 30 lipca 2011 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu ustaliła, iż pierwsze posiedzenie Rady Społecznej, Przewodniczący Rady zwoła 
w terminie do dnia 30 lipca 2011 roku. 
Przewodniczący Rady  odczytał treść projektu uchwały: 
 

Uchwała  
Rady Powiatu we Włocławku  
z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 

 
      Na podstawie art. 45 ust. 1 i 8 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej 
(Dz. U. z 2007 r. Nr 14, poz. 89 z późn. zm.1), w związku § 12 Statutu Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku zatwierdzonego uchwałą nr XXVIII/304/05 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 16 lutego 2005 roku i § 6 ust. 1 Regulaminu Rady Społecznej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, stanowiącego 
załącznik do uchwały nr XXXI/346/05 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 4 czerwca 2005 r., 
uchwala się, co następuje:  
 

§ 1. Do Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku wybiera się pięciu przedstawicieli rady powiatu w osobach: 
1) Pani Jadwigi Fijałkowskiej; 
2) Pani Ewy Kończyńskiej; 
3) Pana Marka Dorabiały; 
4) Pana Zdzisława Krzyżanowskiego; 
5) Pana Karola Matusiaka. 

 
§ 2. Powołuje się Radę Społeczną przy Samodzielnym Publicznym Zespole 

Przychodni Specjalistycznych we Włocławku w następującym składzie: 
1.  Przewodniczący: Pan Marek Jaskulski 
2. Członkowie: 
1) Pani Anna Kozłowska – przedstawiciel Wojewody Kujawsko – Pomorskiego; 
2) Pani Jadwiga Fijałkowska; 
3) Pani Ewa Kończyńska; 
4) Pan Marek Dorabiała; 
5) Pan Zdzisław Krzyżanowski; 
6) Pan Karol Matusiak. 
 

§  3. Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku zwoła pierwsze posiedzenie Rady 
Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku w terminie do dnia 30 lipca 2011 r. 

 
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 30 czerwca 2011 r. i podlega publikacji 

poprzez wywieszenie na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego we Włocławku oraz 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 

                     Przewodniczący Rady  
Stanisław Budzyński  

                                                
1 Zmiany tekstu jednolitego zostały ogłoszone w Dz. U. z 2007 r. Nr 123, poz. 849, Nr 166, poz. 1172, Nr 176, poz. 1240, Nr 
181, poz. 1290, z 2008 r. Nr 171, poz.1056, Nr 234, poz.1570; z 2009 r. Nr 19, poz. 100, Nr 76, poz. 641, Nr 98, poz. 817, 
Nr 157, poz. 1241, Nr 219, poz. 1707; z 2010 r. Nr 96, poz. 620, Nr 107, poz. 679, Nr 230, poz. 1507 oraz z 2011 r. Nr 45, 
poz. 235. 
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Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają uwagi? Uwag nie 
było. Przewodniczący  zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie powołania Rady 
Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie powołania Rady Społecznej przy 
Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie powołania 
Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania uchwały Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, iż Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego 
przekazał do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie. Do projektu 
uchwały dołączona jest, do wiadomości,  opinia Samodzielnego Publicznego Zespołu  
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku z dnia 31 maja 2011 roku, wniosek Zarządu 
Województwa Zachodniopomorskiego, uchwała nr 741/11 Zarządu Województwa 
Zachodniopomorskiego z dnia 18 maja 2011 roku w sprawie skierowania pod obrady Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego  projektu uchwały w sprawie likwidacji Portowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 
w Szczecinie projekt uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego wraz 
z uzasadnieniem.  
W uzasadnieniu do projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku przewodniczący poprosił 
o poprawienie w pierwszym akapicie wyrazu – „wycofanie” opinii i zamienienie go na 
„wyrażenie” opinii.   
Przewodniczący Rady  poprosił Panią Ewę Kończyńską Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Ewa Kończyńska Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała, że w dniu 21 czerwca 2011 roku odbyło się posiedzenie Komisji, podczas 
którego Komisja dokonała analizy projektu uchwały w sprawie zaopiniowania uchwały 
Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 
w Szczecinie. Projekt uchwały przedstawił naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw 
Społecznych Piotr Jacek Zbonikowski Następnie Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 
projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż w obradach uczestniczy Pan Piotr Jacek 
Zbonikowskiego Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych, który jeżeli 
radni będą pytania, udzieli na nie odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają uwagi? Uwag nie 
było, dlatego przed rozpoczęciem procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 
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3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały – daty 30 czerwca 2011 
roku.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie zaopiniowania uchwały 
Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 
w Szczecinie została podjęta.   
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zaopiniowania uchwały Sejmiku 
Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji Portowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 w Szczecinie stanowi 
załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie 
zaopiniowania uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie likwidacji 
Portowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przy ul. Energetyków 2 
w Szczecinie stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatów Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego.  
 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż przedłożony projekt uchwały dotyczy utworzenia 
przez Powiat Włocławski z innymi powiatami Województwa Kujawsko – Pomorskiego 
Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego.  
Przewodniczący poprosił Panią Annę Kozłowską Przewodniczącą Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Kozłowska Przewodnicząca Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformowała, iż dniu 20 czerwca 2011 roku odbyło się 
posiedzenie komisji, podczas którego dokonana została analiza projektu uchwały w sprawie 
utworzenia Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Projekt uchwały 
przedstawiła Pani Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. Dyskusja 
dotyczyła m.in. tytułu projektu uchwały. Następnie Komisja przy 4 głosach “za” i 1 
wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  utworzenia Związku 
Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego.  
Przewodniczący Rady  poinformował, iż na obrady zaprosił Panią Urszulę Runowską 
Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, która jeżeli radni będą mieli 
pytania, udzieli na nie odpowiedzi.    
Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania? 
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały, są wytyczone 
cztery cele. Będzie ogłoszony statut i dopiero rozpocznie się działalność Związku Kujawsko – 
Pomorskiego. Radny zapytał, czy przewiduje się, by powiaty wniosły wkład finansowy, czy 
będą inne korzyści, poza wymienionymi w uchwale? Radny poprosił o szersze omówienie 
celu utworzenia organizacji. 
Pani Urszula Runowska naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami  
poinformowała, iż Związek Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego, to inicjatywa 
Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego, który ma 
merytoryczną kontrolę nad starostami, prezydentami, wykonującymi zadania z zakresu 
administracji rządowej dotyczące geodezji i kartografii. Te zadania są obecnie finansowane 
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z budżetu Powiatu. Do ubiegłego roku finansowanie odbywało się z Funduszu Geodezyjnego 
i Kartograficznego. Dochody, które geodezja przynosi, za udostępnienie zasobu są dochodami 
Powiatu. Dochody roczne wynoszą ok. 900 tys. zł. Przy zaawansowaniu prac, które starosta 
musi wykonywać nałożone ustawą prawo geodezyjne i kartograficzne jest utworzenie pełnej 
i zintegrowanej bazy ewidencji danych budynków, gruntów i lokali. Ewidencję budynków 
i gruntów należało założyć do końca ubiegłego roku. W Powiecie Włocławskim jest to 
wykonane nawet nie w 50%.  Trwają prace, które nie są jeszcze zakończone. Jest jeszcze 
obowiązek zmiany nośnika mapy zasadniczej. Nie jest wykonane zadanie – utworzenie bazy 
geodezyjnej ewidencji sieci uzbrojenia terenu. Przy obecnych kosztach wynikających 
z rozstrzygniętych przetargów na te zadania Powiat Włocławski, gdyby miał je wykonać  
w 100%, to potrzeba byłoby 9 mln zł. Te zadania są w różnym zaawansowaniu. Biorąc pod 
uwagę budżet na te zadania – 900 tys. zł rocznie, to potrzeba na wykonanie wszystkich zadań 
10 lat. Inspektor został zaniepokojony sytuacją panującą w Województwie Kujawsko – 
Pomorskim i zwrócił na to uwagę Wojewodzie. Wojewoda Kujawsko – Pomorski zaprosiła 
starostów na konwent. W Polsce precedens takich związków miał już miejsce. Województwo  
Zachodniopomorskie i Pomorskie skorzystało już ze środków norweskiego funduszu wsparcia 
i takie zadania wykonały. W takim związku jest planowane 10 gr. od jednego mieszkańca, 
czyli w przypadku Powiatu Włocławskiego 8600 zł. Najpierw musi być wybrane zadanie, 
źródło finansowania i udział wynosi ok. 10% z każdego Powiatu. Np. w Województwie 
Zachodniopomorskim realizowany projekt – pozyskanie i dystrybucja informacji o budynkach 
wartość realizowanego projektu wynosiła 4.267.451 euro, w tym dofinansowanie 
z norweskiego mechanizmu finansowego 3.603.714 euro. Wkład własny wszystkich 
powiatów  wynosił 663.737 zł. Przy takim zaawansowaniu prac geodezyjnych oraz 
możliwościach II edycji mechanizmu finansowego 2009-2014. Państwami  beneficjantami 
będzie 12 nowych krajów członkowskich Unii Europejskiej oraz Portugalia, Grecja 
i Hiszpania. Łączna kwota wsparcia wynosi 1788 mld euro, przy czym dla Polski – ponad 
32% tj. 578 mln euro.  Minimalna wartość dofinansowania została ustalona na 170 tys. euro. 
Zakres wsparcia jest dość szeroki.  Naczelnik stwierdziła, że warto skorzystać z zewnętrznego 
dofinansowania, tym bardziej, że i tak te zadania należy realizować.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy mają jeszcze jakieś uwagi? Uwag nie było. 
Przewodniczący zapytał,  kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie utworzenia Związku 
Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie utworzenia Związku Powiatów 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie utworzenia 
Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego stanowi załącznik nr 32 do 
niniejszego protokołu.  
 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Wspólnej 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach Powiatu 
i Powiatu Włocławskiego.  

 
Przewodniczący Rady  poinformował, iż zgodnie z art. 38 a ust. 9 ustawy o samorządzie 
powiatowym, okres kadencji Komisji Bezpieczeństwa i Porządku trwa 3 lata. Okres kadencji 
minął z dniem 27 czerwca 2011 roku.  
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Zgodnie z paragrafem 1 projektu uchwały deleguje się do pracy w składzie Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego dwóch radnych.  
Przewodniczący Rady  poprosił Panią Annę Kozłowską Przewodniczącą Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad projektem 
uchwały.  
Pani Anna Kozłowska Przewodnicząca Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego powiedziała, że w dniu 1 czerwca br. odbyło się posiedzenie 
Komisji, podczas którego komisja analizowała  projekt uchwały w sprawie delegowania 
radnych do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 
prawach Powiatu i Powiatu Włocławskiego. Komisja bez dyskusji jednogłośnie, pozytywnie  
zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
Na dzisiejsze obrady został zaproszony Pan Piotr Krygier Naczelnik Wydziału Zarządzania, 
Administracji i Bezpieczeństwa, który jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli na nie 
odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady  poprosił o zgłaszanie kandydatów do Wspólnej Komisji. 
Przewodniczący poinformował iż głosowanie jest jawne i odbywa się zwykłą większością 
głosów.  
Radna Jadwiga Błaszkiewicz w imieniu Klubu Radnych PO i Ponad Podziałami zgłosiła do 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek i Powiatu 
Włocławskiego kandydaturę Pana Andrzeja Spychalskiego. Mimo że Pan Spychalski nie jest 
członkiem klubu radnych, to Klub radnych PO i Ponad Podziałami będzie głosował za ta 
kandydaturą. Radna wniosła do Rady o poparcie w głosowaniu kandydatury Pana Andrzeja 
Spychalskiego.  
Przewodniczący Rady  zapytał Pana Andrzeja Spychalskiego - czy wyraża zgodę?  
Pan Andrzej Spychalski wyraził zgodę.  
Pan Roman Tomaszewski zgłosił kandydaturę Pani Jadwigi Błaszkiewicz.   
Przewodniczący Rady  zapytał Panią Jadwigę Błaszkiewicz- czy wyraża zgodę?  
Pani Jadwiga Błaszkiewicz wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady  zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury? Innych kandydatur nie 
było.  
Przewodniczący stwierdził, że zostało zgłoszonych dwóch kandydatów na dwa miejsca.  
Przewodniczący wniósł o zamknięcie listy kandydatów.   
Zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że lista 
kandydatów została zamknięta. Zostało zgłoszonych dwóch kandydatów do Wspólnej 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego.  
 
Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pan Andrzej Spychalski był delegatem do 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu 
i Powiatu Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1   
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Przewodniczący Rady  zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Błaszkiewicz była 
delegatem do Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek  na 
prawach powiatu  i Powiatu Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1    
Na podstawie przeprowadzonych głosowań Przewodniczący Rady stwierdził, że delegatami 
do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach 
powiatu i Powiatu Włocławskiego zostali wybrani następujący radni: Pan Andrzej Spychalski 
i Pani Jadwiga Błaszkiewicz.  
 
Przewodniczący Rady  odczytał treść paragrafu 1 projektu uchwały: 

 
„§ 1. Deleguje się do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta 
Włocławek na prawach Powiatu i Powiatu Włocławskiego radnych w osobach: 

1) Pana Andrzeja Spychalskiego; 
2) Pani Jadwigi Błaszkiewicz” 

 
Przewodniczący Rady  zapytał radnych, czy do projektu uchwały mają uwagi?  
Radny Piotr Grudziński zapytał, z czego wynika, że uchwała wchodzi w życie z dniem  
28 czerwca 2011 roku? Sesja odbywa się w dniu 30 czerwca 2011 roku. Czy nie należałoby 
dokonać zmiany daty?  
Przewodniczący Rady  poprosił o wyjaśnienie Naczelnika Wydziału Zarządzania, 
Administracji i Bezpieczeństwa. 
Pan Piotr Krygier Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa 
powiedział, że przy pracy nad projektem uchwały nie był znany termin sesji. Koniec kadencji 
wspólnej komisji  - to 27 czerwca 2011 r. i należało uniknąć sytuacji, żeby uchwałą była 
podjęta przed upływem kadencji komisji. Radny ma rację, by uaktualnić datę wejścia w życie 
uchwały.  
Przewodniczący Rady  przed rozpoczęciem procedury głosowania, poprosił o poprawienie 
daty w paragrafie 4 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, - 30 
czerwca 2011 roku.  
Przewodniczący Rady  zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie delegowania radnych 
do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla Miasta Włocławek 
na prawach Powiatu i Powiatu Włocławskiego została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie delegowania radnych do składu 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla Miasta Włocławek na 
prawach Powiatu i Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie delegowania 
radnych do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla Miasta 
Włocławek na prawach Powiatu i Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 34 do 
niniejszego protokołu.  
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011. 

Przewodniczący Rady  poinformował, iż projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków w związku ze zwiększeniem lub zmniejszeniem oraz dokonaniem przeniesień 
w planie wydatków między rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej na wniosek 
dysponentów.  

Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Sadowskiego Wiceprzewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  

Pan Bogdan Sadowski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że  
w dniu 22 czerwca br. odbyło się posiedzenie komisji, na którym był analizowany projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu na 2011 rok. Dyskusja 
dotyczyła między innymi: przyczyn zmniejszenia środków z dotacji celowej na pomoc 
finansową udzieloną miedzy jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie 
własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych o kwotę 211.880 zł. Po dyskusji, 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dzisiejszych obradach bierze udział Pani Barbara 
Kubiak Skarbnik Powiatu, która jeżeli radni będą mieli  pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Następnie zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania do projektu uchwały?  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem procedury 
głosowania,  o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały, daty – 30 czerwca 2011 roku.  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-17 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku zmieniająca uchwałę Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 
została podjęta. 

Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniająca uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 stanowi 
załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2011stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  

24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2011 – 2018.  

Przewodniczący Rady powiedział, że  w dniu 21 lutego 2011 roku Rada Powiatu uchwaliła 
Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2011 – 2018. Proponowana Państwu uchwała 
dotyczy zmian załącznika nr 1 i 2. Przewodniczący poprosił Pana Bogdana Sadowskiego 
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Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem 
uchwały.  

Pan Bogdan Sadowski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że 
Komisja w dniu 22 czerwca br. analizowała projekt dotyczący zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011 – 2018.  Komisja, bez dyskusji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwał 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dzisiejszych obradach bierze udział Pani Barbara 
Kubiak Skarbnik Powiatu, która jeżeli radni będą mieli  pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania do projektu uchwały? Wobec 
braku uwag Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem procedury głosowania,  
o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, 
daty – 30 czerwca 2011 roku.  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za -17 
Przeciw -0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku zmieniająca uchwałę Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2011 – 2018 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2011 – 2018 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku zmieniająca uchwałę 
Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2011 – 2018 stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 
protokołu. 
 
25. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zakresu 

i formy informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż obowiązek podjęcia przez Radę Powiatu 
uchwały w sprawie zakresu i formy sporządzenia informacji za I półrocze, wynika z art. 266 
ustawy o finansach publicznych.  Proponowana uchwała dokonuje zmiany w uchwale Nr 
XXXIII/370/10 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2010 roku a dotyczy ona 
załącznika  w sprawie zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej. Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Sadowskiego 
Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem 
uchwały.  

Pan Bogdan Sadowski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów powiedział, że 
w dniu 22 czerwca br. Komisja analizowała projekt uchwały zmieniający uchwałę dotyczącą 
zakresu i formy informacji za I półrocze o realizacji wykonania budżetu Powiatu, informacji 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej i informacji o przebiegu realizacji 
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planu finansowego SPZPS we Włocławku. Komisja, bez dyskusji, jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dzisiejszych obradach bierze udział Pani Barbara 
Kubiak Skarbnik Powiatu, która jeżeli radni będą mieli  pytania, udzieli na nie odpowiedzi. 
Następnie  zapytał radnych, czy mają uwagi, pytania do projektu uchwały? Wobec braku 
uwag Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem procedury głosowania,  
o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały, 
daty – 30 czerwca 2011 roku.  

Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za -16 
Przeciw -0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia zakresu i formy informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
zakresu i formy informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu.  
 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2011 roku zmieniającej uchwałę 
w sprawie ustalenia zakresu i formy informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu Włocławskiego, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 
protokołu. 
 
26. Rozpatrzenie na wniosek Komisji Środowiska apelu w sprawie uznania rolnictwa za 

priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla 
Polski.  

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż Komisja Środowiska wystąpiła 
z inicjatywą uchwałodawczą i opracowała projekt Apelu w sprawie uznania rolnictwa za 
priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.  
Przewodniczący poprosił Panią Jadwigę Fijałkowską Przewodniczącą Komisji Środowiska 
o przedstawienie prac nad projektem apelu.  
Pani Jadwiga Fijałkowska Przewodnicząca Komisji Środowiska powiedziała, że Komisja 
Środowiska podczas swojego posiedzenia w dniu 10 czerwca 2011 roku  opracowała projekt 
apelu Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej 
prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. Komisja 
postanowiła o wniesieniu go pod obrady dzisiejszego posiedzenia Rady w ramach własnej 
inicjatywy uchwałodawczej. Wysoka rado wnoszę o podjęcie w/w apelu.  
Przed rozpoczęciem głosowania Przewodniczący Rady poprosił o poprawienie w projekcie 
apelu w 2 akapicie słowo “agi” na słowo “wagi”. 
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Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za podjęciem apelu i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za -12 
Przeciw -0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu we Włocławku podjęła apel w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej 
prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.  
 
Projekt apelu w sprawie uznania  rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii 
Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu.  
 
Apel rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat 
rolniczych dla Polski stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
 
28. Pytania radnych  
 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż zgodnie § 25 ust. 1 Statutu Powiatu 
Włocławskiego - interpelacje i zapytania radnych kieruje się odpowiednio do zarządu 
powiatu, starosty lub poszczególnych członków zarządu za pośrednictwem przewodniczącego 
rady. Zapytania mogą być też kierowane do przewodniczącego rady lub 
wiceprzewodniczącego. Informuję również, iż zgodnie z paragrafem 26 ust. 1 – zapytania 
składa się ustnie w trakcie obrad, w sprawach mniej złożonych dotyczących aktualnych 
problemów Powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym.  
Odpowiedź na złożoną w trakcie obrad Rady interpelację czy zapytanie udzielana jest przez 
jej adresata lub w jego imieniu przez wyznaczonego członka zarządu bądź upoważnioną inną 
osobę, w punkcie – wolne wnioski i oświadczenia radnych.  
Przewodniczący Rady poprosił radnych o pytania z  zaznaczeniem, na które ma być udzielona 
odpowiedź na piśmie.  
Radny Jerzy Donajczyk powiedział, że zarówno na obradach Rady Powiatu, jak i w prasie 
toczyła się dyskusja na temat zasadności zorganizowania imprezy pod nazwą: „Święto żuru 
kujawskiego” w Starym Brześciu. Radny otrzymał zaproszenie na tę imprezę, ale 
z obiektywnych przyczyn nie mógł w niej wziąć udział. Jednym z konkursów  w tej imprezie 
było uczestnictwo ekip gminnych, miejskich i innych zespołów kucharskich, które miały 
przygotować żur, który był poddany ocenie komisji. Nagrodą była m.in. gminna statuetka 
kucharska. Radny zapytał, czy taki konkurs doszedł do skutku? Ile ekip startowało? Czy 
nagrody zostały wręczone? 
Następnie radny podniósł, iż w miesiącu czerwcu  br. Powiat Włocławski  ponownie 
przystąpił do realizacji Regionalnego Programu Profilaktyki Chorób Płuc. W dniu 18 czerwca 
br. można było poddać się badaniom spirometrycznym i RTG klatki piersiowej  
w miejscowości Choceń. Radny brał udział w Mistrzostwach Polski w tenisie stołowym, 
dlatego też nie mógł w tym czasie udać się na te badania. Wydział Rozwoju, Edukacji  
i Spraw Społecznych z pewnością dysponuje informacją na ten temat. Radny zapytał, czy 
został wyczerpany limit miejsc, czy akcja okazała się akcją celową, czy zostanie ona 
powtórzona ze względu na niewykorzystany limit badań? 
Radny Jacek Jabłoński  powiedział, że ze strony internetowej powiatu włocławskiego udało 
mu się ustalić, iż powiat realizuje projekty w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
(jest 6 takich projektów). Informacja na stronie jest dość przestarzała. Radny zapytał, kto 
koordynuje te projekty z ramienia Starostwa Powiatowego? Czy były przeprowadzone 
kontrole zewnętrzne w ramach funkcjonowania tych programów? Jeśli takie kontrole miały 
miejsce, to radny poprosił o udostępnieni takich protokołów.  
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Radny Piotr Grudziński powiedział, że ze strony podmiotowej BIP wynika, że zostały 
ogłoszone, następne rozstrzygnięte konkursy na 2 stanowiska w Starostwie Powiatowym. 
Radny zapytał, kto został wybrany na te stanowiska i jaki będzie zakres czynności tych osób, 
które zostały wybrane na te stanowiska? Radny poprosił o udostępnienie tych zakresów 
w formie pisemnej.  
 
28. Interpelacje radnych 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z § 25 ustęp 2 Statutu Powiatu Włocławskiego 
interpelacje składa się w sprawach zasadniczych dla powiatu, a wypowiedź ją wyrażająca 
powinna zawierać w sobie konkretne pytanie odzwierciedlające istotę problemu będącego 
interpelacją.  
Przewodniczący Rady poprosił Radnych o interpelacje z  zaznaczeniem, na które ma być 
udzielona odpowiedź na piśmie.  
Radni nie złożyli interpelacji.  
 
29. Wolne wnioski i oświadczenia radnych 
 
Przewodniczący Rady stosownie do przepisów § 25 ustęp 5 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
poprosił Pana Kazimierza Kacę – Starostę Włocławskiego bądź wyznaczonego członka 
Zarządu Powiatu lub wyznaczoną osobę o udzielenie odpowiedzi, na złożone w trakcie obrad 
Rady Powiatu, interpelacje i zapytania.  
Starosta Włocławski odniósł się do pytania zadanego przez radnego Jerzego Donajczyka 
dotyczącego święta żuru kujawskiego. Starosta brał udział w tej imprezie razem 
z Przewodniczącym Rady Powiatu oraz radnymi Rady Powiatu zarówno z koalicji, jak 
i z opozycji. Starosta zaznaczył, że mieszkańcy powiatu włocławskiego byli 
usatysfakcjonowani tą imprezą i według Pana Starosty była to udana impreza. Wzięło w niej 
udział kilka tysięcy osób. To było coś nowego, przygotowane przez lokalne społeczności. Na 
imprezie obecni byli również posłowie. Starosta podziękował samorządowi gminy Brześcia 
Kujawskiego za organizację imprezy. Starosta podziękował również Urzędowi 
Marszałkowskiemu i wszystkim, którzy zaangażowali się w organizację imprezy.  
Starosta poprosił, aby na drugie pytanie odnośnie  Regionalnego Programu Profilaktyki 
Chorób Płuc odpowiedzi udzielił Pan Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw 
Społecznych. Starosta odniósł się do pytania zadanego przez radnego Piotra Grudzińskiego 
dotyczącego konkursów na stanowiska pracownicze samorządowe w starostwie Powiatowym. 
Pierwsze stanowisko, to było stanowisko Sekretarza Powiatu. Komisja konkursowa 
w osobach: Pana Wicestarosty, p.o. Sekretarza, Samodzielnego Stanowiska ds. 
Pracowniczych, na stanowisko sekretarza wybrała Pana Zygmunta Bałutę. Pan Sekretarz 
prace rozpocznie od dnia 1 lipca br. Jeśli chodzi o drugie stanowisko, to odpowiedzi udzieli 
Pan Wicestarosta. 
Wicestarosta odpowiedział, że konkurs na drugie stanowisko wygrała Pani Małgorzata 
Kręcicka. Pracuje od dnia 28 czerwca br. w Wydziale Zarządzania, Administracji 
i Bezpieczeństwa. Jeśli chodzi o zakresy czynności pracowników, to Wicestarosta przekazał 
radnemu Regulamin Organizacyjny Starostwa Powiatowego we Włocławku w związku z tym 
jeśli prawo zabraniałoby przekazanie zakresów czynności to Wicestarosta się z tym 
wstrzyma. Jeżeli w ramach prawa będzie możliwe przekazanie zakresu czynności 
pracownika, który przyszedł na to miejsce, to zakres zostanie przekazany do wiadomości 
radnego. 
Radny Piotr Grudziński powiedział, że ustawa o dostępie do informacji publicznej mówi, że 
każdy może poprosić o zakres czynności pracownika samorządowego. Wicestarosta może się 
wesprzeć opinią radcy prawnego. Radny zaznaczył, że podtrzymuje wniosek o kserokopie 
zakresu czynności.  
Wicestarosta powiedział, ze nie uchyla się od propozycji radnego. Jeżeli prawo pozwoli, to 
zakres czynności zostanie udostępniony.  
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Starosta Włocławski powiedział, że z tymi osobami zostały zawarte umowy na okres próbny 
na 6 miesięcy.  
Następnie starosta odniósł się do pytania zadanego przez radnego Jacka Jabłońskiego 
dotyczącego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki i poprosił, żeby odpowiedzi udzielił  
Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw Społecznych.  
Pan Piotr Jacek Zbonikowski Naczelnik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Spraw 
Społecznych powiedział, że badania profilaktyczne miały miejsce w dwóch gminach 
w Choceniu 100 osób chętnych do przebadania oraz w Kowalu 80 osób chętnych. Ostatecznie 
w Choceniu badaniu poddało się 80 osób, natomiast w Kowalu około 60. Jeśli chodzi 
o Program Operacyjny Kapitał Ludzki, to został zakończony projekt pod nazwą 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych”, projekt partnerski prowadzony wspólnie z 13 
gminami powiatu włocławskiego. Beneficjentem projektu było Starostwo Powiatowe we 
Włocławku. Jest to ogromne przedsięwzięcie na rzecz środowiska lokalnego. Sam powiat a 
w tym szkoły ponadgimnazjalne miały z tego niewielkie korzyści, ponieważ skorzystało 
z tego LO w Lubrańcu, LO w Izbicy Kujawskiej oraz LO w Kowalu. Pozostali partnerzy to 
wszystkie szkoły podstawowe i gimnazja  ze wszystkich 13 gmin powiatu włocławskiego. 
Korzyści dla powiatu były dużo mniejsze niż dla samorządów gminnych. Projekt ten trwał 2 
lata, od jesieni  2009 roku do czerwca 2011 roku. Drugi projekt to „Moja uniszkoła 
zawodowa” skierowany do ponadgimnazjalnych szkół zawodowych powiatu włocławskiego, 
tj. ZS Chodczu, ZS Lubraniec, ZS Lubraniec - Marysin, Izbica Kujawska. 900 000 zł 
dofinansowania udało się pozyskać z tego projektu, natomiast z projektu Wyrównywanie 
szans edukacyjnych  ok. 1 300 000 zł. Trzeci projekt to projekt, w którym po raz pierwszy 
udało się włączyć jako partnera ZS w Brzeziu, ponieważ ze względu na małą ilość osób 
uczących się w tej szkole nie mogła ona być partnerem. W tym projekcie powiat włocławski 
brał udział jako partner urzędu marszałkowskiego.  Jeśli chodzi o przeprowadzone kontrole to 
kontrola została przeprowadzona w projekcie „Moja uniszkoła” jedna kontrola była kontrolą 
niezapowiedzianą w okresie ferii w czasie nieprowadzenia zajęć. W ZS w Chodczu 
skontrolowano realizację zadań pozalekcyjnych. Była to kontrola doraźna. Natomiast kontrola 
zapowiedziana trwała około 2-3 tygodni, na przełomie lutego-marca. Te prace kontrolne 
jeszcze nie zostały zamknięte, ponieważ urząd marszałkowski jest ciągle w rozjeździe. 
Zakończenie projektu uniszkoła zostało przesunięte o kilka miesięcy tj. wrzesień, październik, 
listopad, grudzień. Powiat włocławski podjął działania w celu napisania projektu dla II edycji  
„Wyrównywanie szans edukacyjnych” i „Moja uniszkoła” jest w fazie rozmów i konsultacji 
z samorządami. Jeśli chodzi o koordynatora to od 3 miesięcy jest nim Pan Piotr Jacek 
Zbonikowski, wcześniej był asystentem koordynatora. Poprzednim koordynatorem był pan 
Wicestarosta. 
Radny Piotr Grudziński powiedział, że jeden z małych mieszkańców powiatu 
włocławskiego, a w zasadzie mieszkaniec gminy Chodecz zachorował na bardzo ciężką 
chorobę. Jedynym ratunkiem dla tego chłopca jest tylko przeszczep szpiku kostnego. 
W niedziele (3 lipca br.) między godziną 900 a 1600 na terenie PWSZ we Włocławku przy ul. 
3 Maja odbędzie się  rejestracja dawców szpiku kostnego, którzy zostaną umieszczeni 
w ogólnopolskiej bazie. Radny poprosił wszystkie osoby, które spełniają wymogi do 
umieszczenia w takiej bazie, aby uczestniczyli w tej akcji. Mało prawdopodobne jest to, że 
uda się temu chłopcu pomóc, ale może duża się uratować życie innym ludziom.  
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30. Zakończenie obrad  VI  Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady dnia 30 czerwca 2011 
roku o godzinie 1700 zamknął obrady VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
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Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………… 
2) Marta Szarecka ………………………………. 


